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AK PARTİ İSTANBUL İL SİYASİ VE HUKUKİ İŞLER BAŞKANLIĞI TEŞKİLAT İÇİ HAFTALIK BÜLTENİ

BARIŞ 
DİPLOMASİSİNİN 

ÖNCÜLÜĞÜNÜ 
TÜRKİYE 

ÜSTLENİYOR
İnsani diplomasinin 

sancaktarlığını Türkiye’nin 
yaptığını vurgulayan 

Cumhurbaşkanımız 
Erdoğan, “Akan kanı 

durdurmak, zulümleri 
durdurmak için gecemizi 

gündüzüme katıyoruz. 
Artık olayları seyreden 

değil, yönlendiren bir 
Türkiye var.” dedi. Terörsüz 
Türkiye menziline mutlaka 

varılacağını kaydeden 
Erdoğan, “Vatanımızı, 

milletimizi, devletimizi 
çok daha güçlü yarınlara 
el birliği ile taşıyacağız.” 

ifadelerini kullandı.
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HABER 02

İL BAŞKANIMIZ 
ABDULLAH ÖZDEMİR, 

GAZETECİ ADEM 
METAN’A KONUŞTU

AK Parti İstanbul İl 
Başkanımız Abdullah 
Özdemir, Gazeteci Adem 
Metan’ın YouTube’da 
yayınlanan Peki Sonra? 
Programına katılarak 
gündeme ilişkin önemli 
değerlendirmelerde 
bulundu.



İstanbul’un sadece 
bir şehir değil, aynı 
zamanda bir vizyonun 
merkezi olduğunu 

vurgulayan Özdemir, teşkilat 
yapısı, sahadaki refleksler ve 
önümüzdeki dönemin yol haritası 
hakkında kapsamlı açıklamalarda 
bulundu.

“AK PARTİ’NİN BU 
SÜRECE DAHLİ YOK”

Programda, “Ekrem Bey 
gözaltına alındı. Şu anda 
Silivri’de. Bu süreci nasıl 
yorumluyorsunuz?” sorusunu 
yanıtlayan Özdemir, söz konusu 
olayın tamamen CHP içinde 
yaşanan bir iç mesele olduğunu 
vurgulayarak, AK Parti’nin bu 
süreçte herhangi bir dahlinin 
olmadığını vurguladı.

“HIRSIZLA POLİSİN 
ARASINA GİRİLMEZ”

“Kardeşim, hırsızla polislerin 
arasına girilmez. Biz karışmayız. 
Bu işin içinde olanların hepsi 
CHP’li: Şikayet eden CHP’li, 
edilen CHP’li, para kulelerini 
oluşturan CHP’li, kamerayı çeken, 
bantlayan, valizi taşıyan CHP’li… 
Bu tamamen kendi içlerindeki bir 
anlaşmazlığın sonucu. Devlete bir 
şikayet geliyor, yargı da görevini 

yapıyor.” diyen Özdemir, sürecin 
hukuki mecrada devam ettiğini 
söyledi.

“BU SÜRECE İLİŞKİN 
KONUŞMAMIZ BİLE 
YANLIŞ ANLAŞILIR”

Yargı sürecine dair herhangi 
bir yorumun, taraflılık ve 
yargıyı etkileme olarak 
yorumlanabileceğine dikkat 
çeken Özdemir, “Biz bu sürecin 
hiçbir tarafında yokuz. Bu sürece 
ilişkin konuşmamız bile yanlış 
anlaşılır.” ifadelerini kullandı.

“AK PARTİ İLE 
İLGİLİ BİR ŞEY 
SÖYLENİRSE, 
KARŞILIĞINI TABİİ Kİ 
VERİRİZ”

Özdemir, “AK Parti ile ilgili bir 
şey söylenirse bunun karşılığını 
tabii ki vereceğiz. Bu konuda 
en ufak bir endişemiz yok ama 
AK Parti’nin muhatap olduğu 
konuların dışında bizim bu 
sürecin içerisine girmeyi doğru 
bulmadığımızı ifade etmek 
istiyorum.” dedi.
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AK Parti İstanbul İl Başkanımız Abdullah 
Özdemir Bağcılar’da vatandaşlarımızla bir 
araya geldi. İl Başkanımız, Bağcılar’daki Bağ 
Kafe ve Çarşı Caddesi’nde gerçekleştirilen 
ziyarette esnafımızla sohbet etti, 
vatandaşlarımızın talep ve görüşlerini dinledi.

Vatandaşlarımızın yoğun ilgisi ve memnuniyeti ile samimi 
bir atmosferde geçen programda, mahalle sakinleriyle 
hasbihal edildi.

İl Başkanımız Abdullah Özdemir, programın ardından 
sosyal medya hesabından yaptığı paylaşımda şu ifadelere 

yer verdi: “Bağcılar’da Bağ Kafe ve Çarşı Caddesi’nde komşularımızla 
hasret giderdik. Yasin Yıldız Başkanım sağ olsun, yokluğumuzu 
aratmıyor. Her zaman biriz ve beraberiz. Buradaki memnuniyeti 
tüm İstanbul’a ulaştıracağız.” AK Parti teşkilatları olarak her zaman 
sahada ve vatandaşlarımızın yanındayız. Bu anlamlı buluşma, birlik 
ve beraberlik ruhunun pekiştiği, samimiyetin ön planda olduğu bir 
ziyaret olarak hafızalarda yer aldı.
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BAĞCILAR’DA 
KOMŞULARIMIZLA 
HASRET GİDERDİK
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SİVİL TOPLUM VE HALKLA İLİŞKİLER 05

AK Parti Genel Merkez Sivil Toplum ve Halkla 
İlişkiler Başkanlığımız tarafından düzenlenen 

“Bir Sofrada Teşkilat – Genişletilmiş İl 
Sivil Toplum ve Halkla İlişkiler Başkanları 

Değerlendirme ve İstişare Toplantısı”,  
AK Parti İstanbul İl Başkanlığımızın ev 

sahipliğinde gerçekleştirildi.

“BİR SOFRADA TEŞKİLAT” 
İSTANBUL BULUŞMASI YOĞUN 
KATILIMLA GERÇEKLEŞTİ



AK Parti Genel Merkez 
Sivil Toplum ve Halkla 
İlişkiler Başkanlığımız 
tarafından düzenlenen 

“Bir Sofrada Teşkilat – 
Genişletilmiş İl Sivil Toplum 
ve Halkla İlişkiler Başkanları 
Değerlendirme ve İstişare 
Toplantısı”, AK Parti İstanbul İl 
Başkanlığımızın ev sahipliğinde 
gerçekleştirildi.

Genel Başkan Yardımcımız 
ve Balıkesir Milletvekilimiz 
Sayın Belgin Uygur’un açılış 
konuşmasıyla başlayan 
toplantıda, Sivil Toplum 
ve Halkla İlişkiler Başkan 
Yardımcımız Sayın Emine Yavuz 
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Gözgeç, birimin yürüttüğü 
çalışmalar hakkında bilgi verdi. 
Programa ayrıca, AK Parti 
Parti Sözcümüz ve Adana 
Milletvekili Sayın Ömer Çelik 
ile Cumhurbaşkanlığı Sosyal ve 
Gençlik Politikaları Kurulu Üyesi 
Sayın Hayati İnanç da katılarak 
teşkilata hitap etti.

Toplantının öğleden sonraki 
oturumunda İlim Yayma Vakfı 
Mütevelli Heyeti Başkanı Sayın 

Bilal Erdoğan, “Siyaset-Sivil 
Toplum Kuruluşları Arasında 
İlişkilerin Geliştirilmesi” başlıklı 
bir sunum gerçekleştirdi.

İstanbul İl Sivil Toplum ve 
Halkla İlişkiler Başkanımız 
Sayın Mehmed Emin Özkaya, 
İstanbul’daki saha çalışmaları ve 
Faaliyet Raporlama Programı 
hakkında bilgi vererek birimin 
uygulamalarını katılımcılarla 
paylaştı.
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“Sivil Toplumla Güçlü 
Bağlar Kuruyoruz”

İl Başkanımız Abdullah 
Özdemir, teşkilat çalışmalarında 
sivil toplum kuruluşlarıyla 
kurulan ilişkilerin önemine 
vurgu yaptı. Özdemir, “Saha 
çalışmalarımızda halkla ilişkiler ve 
sivil toplumun katkısının ne kadar 
kıymetli olduğunu bir kez daha 
gördük. Bu anlamda STK’larla her 
daim bir araya geliyor, iş birliğimizi 
sürdürüyoruz. İstanbul’un her 
bölgesinde STK’larla buluşmayı 
sürdüreceğiz.” dedi.

Özdemir, programın içeriğine 
ilişkin değerlendirmesinde şu 
ifadeleri kullandı:

“Genel Merkez Sivil Toplum ve 

Halkla İlişkiler Başkanlığımızın 
İstanbul İl Başkanlığımızda 
gerçekleştirdiği ‘Bir Sofrada 
Teşkilat’ programına, Parti 
Sözcümüz Sayın Ömer Çelik ve 
Sayın Bilal Erdoğan da katıldılar. 
İstişare ve değerlendirme 
toplantımız oldukça verimli geçti.” 
Programın organizasyonunda 
emeği geçenlere de teşekkür 
eden İl Başkanımız Özdemir, 
“Bu verimli toplantının 
gerçekleşmesinde büyük 
katkıları olan Genel Merkez 
Sivil Toplum ve Halkla İlişkiler 
Başkanımız Sayın Belgin Uygur 
ve ekibine teşekkür ediyorum.” 
ifadelerini kullandı.

Toplantı, değerlendirme ve 
kapanış oturumuyla sona erdi.



Sosyal Politikalar Başkanımız Yusuf Aslan, 
Maltepe İlçe Başkanımız Serkan Bahadır 
ile birlikte Engelliler Haftası dolayısıyla 
özel gereksinimli çocuklarımızla Maltepe 
Meydanı’nda bir araya geldi.

“Engelleri birlikte kaldırdığımız bir dünya 
ve engelleri birlikte aştığımız bir Türkiye 
için hep birlikte çalışıyoruz. Burada 
olmaktan büyük mutluluk duyuyorum,” 
diyen Aslan, evlatlarımızın heyecanına 

ortak oldu ve mini konserlerine eşlik etti.
Etkinlikte konuşan İlçe Başkanımız Serkan 

Bahadır ise Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan ve İl Başkanımız Abdullah Özdemir’in 
selamlarını ileterek, “Bizleri yalnız bırakmayan 
bu güzel gençlere ve kıymetli hemşehrilerimize 
yürekten teşekkür ediyorum.” ifadelerini kullandı.
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SOSYAL POLİTİKALAR 09

ENGELLERİ  
BİRLİKTE 
KALDIRDIĞIMIZ 
BİR DÜNYA İÇİN 
HEP BİRLİKTE 
ÇALIŞIYORUZ 
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ANNELER GÜNÜ 
KUTLAMALARIYLA 
GÖNÜLLERE 
DOKUNDUK
Anneler Günü, AK Parti İstanbul İl Sosyal Politikalar 
Başkanlığımızın koordinesinde İstanbul’un 39 ilçesinde eş 
zamanlı olarak gerçekleştirilen etkinliklerle coşkuyla kutlandı.
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Her yaştan vatandaşın 
yoğun ilgi gösterdiği 
kutlamalarda; çiçek 
dağıtımı, söyleşiler, 

çocuklarla hazırlanan sürpriz 
gösteriler ve çeşitli sosyal 
etkinliklerle annelere sevgi dolu 
bir gün yaşatıldı. Bazı ilçelerde 
annelere özel kahvaltı programları 
ve el emeği ürün stantları 
kurulurken, bazı noktalarda ise 
toplumsal dayanışmayı artıran 
aktiviteler ön plana çıktı.

Engelli çocukların anneleri için 
özel olarak düzenlenen destekleyici 
söyleşiler ve buluşmalarla bu özel 
günde farkındalık artırıldı. Şehit 
anneleri de unutulmadı; onlar için 
düzenlenen özel programlarda 
duygu dolu anlar yaşandı.

AK Parti İstanbul teşkilatları 
olarak, hayatın her alanında 
fedakârlıklarıyla var olan 
annelerimizin yanında olmaya 
devam edeceğiz.
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39 İLÇEDE 
HEP BİRLİKTE: 
ENGELLİLER 
HAFTASI 
COŞKUYLA 
KUTLANDI

12–16 Mayıs Engelliler Haftası 
kapsamında AK Parti İstanbul İl 

Sosyal Politikalar Başkanlığımızın 
öncülüğünde, İstanbul’un 39 ilçesinde 

eş zamanlı etkinlikler ve farkındalık 
programları gerçekleştirildi.
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Engelli bireylerin toplumsal 
yaşama tam ve eşit 
katılımını desteklemeyi 
amaçlayan bu özel hafta 

boyunca; spor gösterileri, sanatsal 
atölyeler, bilgilendirici seminerler, 
sahne performansları ve engelli 
dernekleriyle yapılan buluşmalar 
düzenlendi. Ailelerin de yoğun 
katılım gösterdiği etkinliklerde, 
toplumsal dayanışma ve empati 
duygusu ön plana çıktı.

AK Parti İstanbul teşkilatları 
olarak, engelli vatandaşlarımızın 
hayatın her alanında aktif ve 
görünür olması için çalışmalarımızı 
kararlılıkla sürdürüyoruz.
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SİLİVRİ’DE 
TAKE PROJESİ 
KAPSAMINDA 

614 BİN FİDE 
DAĞITILDI

Tarım ve Orman Bakanlığı’nın 
Tarım Arazilerinin Kullanımının 
Etkinleştirilmesi (TAKE) Projesi 
kapsamında Silivri’de 1324 
çiftçiye toplam 614 bin sebze 
fidesi dağıtıldı. Dünya Çiftçiler 
Günü’nde gerçekleştirilen 
törenle, çiftçilere fide desteği 
sunularak üretime katkı sağlandı.
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İstanbul İl Tarım ve Orman 
Müdürlüğü koordinasyonunda, 
Bakanlığın Bitkisel Üretim 
Genel Müdürlüğü tarafından 

yürütülen proje kapsamında, Silivri’nin 
Değirmenköy Mahallesi’nde düzenlenen 
“Fide Temin Töreni”ne; İstanbul Milletvekili 
Seda Gören Bölük, İstanbul Vali Yardımcısı 
Cengiz Karabulut, Silivri Kaymakamı Tolga 
Toğan, İstanbul İl Tarım ve Orman Müdürü 
Suat Parıldar, AK Parti İstanbul İl Başkan 
Yardımcısı ve Çevre ve Şehir Politikaları 
Başkanı Zakire Nurdoğan Yüzbaşıoğlu, AK 
Parti Silivri İlçe Başkanı Sami Barlas ve çok 
sayıda üretici katıldı.rkiye Yüzyılı Tarımın da 
Yüzyılı Olacak”

Törende konuşan AK Parti İstanbul 
Milletvekili Seda Gören Bölük, tarımın 
bağımsızlık ve kalkınma açısından stratejik 
bir alan olduğunu vurgulayarak şu ifadeleri 
kullandı:

“Bağımsızlık yalnızca askeri ya da 
teknolojik güçle değil, toprağını işleyen 
çiftçiler sayesinde mümkündür. İstanbul, 
sanayi ve turizmin yanı sıra aynı zamanda 
bir tarım şehridir. Silivri, Çatalca, Arnavutköy 
ve Şile’deki üreticilerimiz bu gerçeği ortaya 
koyuyor. Cumhurbaşkanımız Sayın Recep 
Tayyip Erdoğan’ın liderliğinde Türkiye Yüzyılı 
aynı zamanda tarımın da yüzyılı olacaktır.”

Son dönemde yaşanan don olaylarına da 
değinen Bölük, devletin üreticinin yanında 
olduğunu belirterek, çiftçilere TARSİM 
sigortasından yararlanma çağrısında 
bulundu. Konuşmasını çiftçilerin Dünya 
Çiftçiler Günü’nü kutlayarak tamamladı.

Silivri’de 7 Fide 3 Tohum 
Projesi Hayata Geçirildi

İstanbul İl Tarım ve Orman Müdürü Suat 

Parıldar ise törende yaptığı konuşmada, 
TAKE Projesi kapsamında  Silivri’de 7 fide 
projesiyle 1324 çiftçiye toplam 614 bin fide, 
3 tohum projesiyle de 4 bin tohum çiftçilere 
ulaştırıldığını açıkladı. Parıldar 2025 yılında 
uygulanacak toplamda 13 milyon 926 bin TL 
bütçeli 14 proje kapsamında: 9 fide projesiyle 
bin 166 dekarlık alanda 2 bin 225 üreticiye 
1 milyon 262 bin fide dağıtılacağını ve 5 
tohum projesiyle de 23 bin dekarlık alanda 
539 üreticiye 42 ton tohum temin edileceğini 
söyledi.

“Tarım ve Hayvancılık 
Stratejik Bir Alan”

Silivri Kaymakamı Tolga Toğan da 
konuşmasında ilçenin tarımsal potansiyeline 
dikkat çekerek, “Tarım ve hayvancılık 
sadece ekonomik değil, aynı zamanda 
stratejik ve güvenlik meselesidir. Silivri, 
kent tarımı anlamında İstanbul’un en güçlü 
ilçesidir. Yaklaşık 860 kilometrekarelik 
yüzölçümümüzün yarısı tarıma elverişli 
alanlardan oluşuyor” ifadelerini kullandı.

Tören, fide dağıtımı ve katılımcıların 
birlikte çektirdiği hatıra fotoğrafıyla sona 
erdi. 
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İLÇE TEŞKİLATLARIMIZDAN 
DÜNYA ÇİFTÇİLER GÜNÜ’NDE 
ANLAMLI ZİYARETLER

14 Mayıs Dünya Çiftçiler Günü kapsamında, AK Parti İstanbul İl Başkanlığı 
Çevre ve Şehir Politikaları Birim Başkanlıklarımız tarafından ilçe tarım 

müdürlüklerine ziyaretler gerçekleştirildi.



AK Parti İstanbul İl Başkanlığı 
Çevre ve Şehircilik Politikaları 
Birimi olarak komisyon toplantımızı 
gerçekleştirdik.

İl Başkan Yardımcımız Z. 
Nurdoğan Yüzbaşıoğlu 
başkanlığındaki toplantıda, 
İstanbul’un gündeminde önemli 
yer tutan deprem gerçeği 

ve kentsel dönüşüm süreçleri detaylı 
şekilde ele alındı. Mevcut çalışmalar, yerel 
ihtiyaçlar ve çözüm önerileri üzerine 
istişarelerde bulunularak, önümüzdeki 
döneme ilişkin yol haritası değerlendirildi.

ÇEVRE VE ŞEHİRCİLİK 
POLİTİKALARI 

KOMİSYONUMUZDAN  
DEPREM VE KENTSEL 

DÖNÜŞÜM GÜNDEMİ
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Bu özel günde fidan dikimi ve fide 
dağıtımı etkinlikleri de düzenlenirken, 
çiftçilerimizle bir araya gelinerek talep 
ve önerileri dinlendi. Çiftçilerin üretim 

süreçlerine katkı sağlayacak görüş alışverişinde 
bulunuldu.
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AK Parti İstanbul İl 
Başkanlığı Dış İlişkiler 
Başkanı Dr. Fatih Tuna 
ve beraberindeki heyet, 
Avustralya’nın İstanbul 
Başkonsolosu Sayın Martin 
Anthony Huber ile oldukça 
verimli ve samimi bir 
görüşme gerçekleştirdi.

Görüşmede Türkiye–
Avustralya ilişkilerinin çok 
boyutlu yapısı, kültürel 

etkileşimler ve İstanbul’un artan 
diplomatik potansiyeli üzerine 
fikir alışverişinde bulunuldu. 
Sayın Huber, İstanbul’un stratejik 
ve kültürel açıdan benzersiz bir 
merkez olduğunu vurgulayarak, 
şehrin farklı coğrafyaları 
buluşturan yapısının iki ülke 
arasındaki temasları daha da 
anlamlı kıldığını ifade etti.

Ayrıca Türkiye’den Avustralya’ya 
özellikle eğitim amacıyla artan 
öğrenci ilgisi, halklar arası 
etkileşimin güçlenmesine katkı 
sağlayan önemli bir unsur olarak 
değerlendirildi.

AVUSTRALYA 
BAŞKONSOLOSU 

HUBER: “İSTANBUL 
BÖLGESEL BİR 

MERKEZ
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AK Parti İstanbul İl 
Başkanlığı Dış İlişkiler 
Başkanı Dr. Fatih Tuna 
başkanlığındaki heyet, 
Güney Kore’nin İstanbul 
Başkonsolosu Sayın 
Woosung Lee ile anlamlı bir 
görüşme gerçekleştirdi.

Ziyarette, iki ülke arasındaki 
tarihî dostluk, kültürel bağlar 
ve ortak projeler üzerine 
samimi bir sohbet gerçekleşti. 

Başkonsolos Sayın Lee’nin, 
“Türkiye’nin birçok kardeş ülkesi var; 
ancak Güney Kore’nin sadece bir 
kardeş ülkesi var, o da Türkiye.” sözleri 
görüşmenin en çarpıcı anı oldu.

İki ülke arasında özellikle eğitim, 
kültür ve teknoloji alanlarındaki 
iş birliklerinin önemi vurgulandı. 
Aynı zamanda Kore Savaşı’nda 
temelleri atılan kardeşlik ilişkilerinin, 
günümüzde karşılıklı saygı ve anlayış 
çerçevesinde gelişerek sürdüğü ifade 
edildi.

Ziyaret, İstanbul’un çok kültürlü 
yapısı ve diplomatik misyonlarla 
kurduğu güçlü ilişkiler çerçevesinde 
anlamlı bir buluşmaya ev sahipliği 
yaptı.

GÜNEY KORE’NİN SADECE BİR 
KARDEŞ ÜLKESİ VAR, O DA TÜRKİYE 
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AK Parti İstanbul İl Başkanlığı Dış 
İlişkiler Başkanı Dr. Fatih Tuna 
başkanlığındaki heyet, Yunanistan’ın 
İstanbul Başkonsolosu Sayın Konstantinos 
Koutras’ı makamında ziyaret etti.

Görüşmede, iki ülke arasında zaman zaman 
yaşanan diplomatik gerilimlere rağmen, Türkiye 
ile Yunanistan halklarının ortak geçmişi, benzer 
kültürel kodları ve derin tarihî bağları üzerinde 

duruldu. Yüzyıllar boyunca iç içe yaşamış iki halkın sahip 
olduğu müşterek hafızanın, karşılıklı anlayışa dayalı 
bir gelecek inşasında önemli bir köprü işlevi göreceği 
vurgulandı. Başta İstanbul olmak üzere Türkiye’de 
yaşayan Yunan vatandaşlarının artışı ve turizm alanındaki 
karşılıklı hareketliliğin güçlenmesi, ilişkilerin toplumsal 
boyutunu da pekiştiriyor. Ziyaret sırasında, yerel düzeyde 
atılabilecek ortak adımlar, kültürel etkinlikler ve diyaloğu 
güçlendirecek iş birlikleri üzerine fikir alışverişinde 
bulunuldu.

ORTAK TARİH, YENİ DİYALOGLARA  
        KAPI ARALIYOR



16 Mayıs’ta Maltepe Gülsuyu 
Mahallesi’nde bulunan Öğretmen 
Salim Yıldırım Anaokulu’nun 
açılış töreni gerçekleştirildi. 

Törene, 28. Dönem TBMM Başkanı 
ve Türk Devletleri Teşkilatı (TDT) 
Aksakallar Heyeti Başkanı Binali 
Yıldırım ve eşi, Millî Eğitim Bakanı 

Yusuf Tekin, İstanbul Valisi Davut Gül ve 
eşi katıldı. Açılış programında Maltepe İlçe 
Başkanımız Serkan Bahadır da hazır bulundu.

Açılışın ardından heyet, Maltepe Merkez 
Camii’nde Cuma namazını eda etti. Namaz 

sonrası Maltepe Meydanı’ndaki AK Nokta’da 
vatandaşlara karanfil dağıtan Binali Yıldırım, 
daha sonra ilçe binamızı da ziyaret ederek ilçe 
yönetimimiz ve teşkilat mensuplarımızla bir 
araya geldi.
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28. DÖNEM TBMM 
BAŞKANIMIZ BİNALİ 

YILDIRIM VE BAKANIMIZ 
YUSUF TEKİN MALTEPE’DE
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BARIŞ DİPLOMASİSİNİN 
ÖNCÜLÜĞÜNÜ TÜRKİYE 
ÜSTLENİYOR

İnsani diplomasinin sancaktarlığını Türkiye’nin 
yaptığını vurgulayan Cumhurbaşkanımız Erdoğan, 

“Akan kanı durdurmak, zulümleri durdurmak için 
gecemizi gündüzüme katıyoruz. Artık olayları 

seyreden değil, yönlendiren bir Türkiye var.” dedi. 
Terörsüz Türkiye menziline mutlaka varılacağını 

kaydeden Erdoğan, “Vatanımızı, milletimizi, 
devletimizi çok daha güçlü yarınlara el birliği ile 

taşıyacağız.” ifadelerini kullandı.

  Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan, İstanbul’da Gençlik Festivali’nde 
açıklamalarda bulundu.

Cumhurbaşkanımız Erdoğan’ın 
açıklamalarından satır başları şöyle:

BİZ ÖYLE SIRADAN  
BİR DEVLET DEĞİLİZ

Buradan tüm samimiyetimle söylüyorum: Siz gençler, 
Türkiye’nin aydınlık geleceğini temsil ediyorsunuz. 
Sizlere baktıkça: Daha güçlü, daha etkili, daha saygın 
ve muteber bir Türkiye görüyorum. Sizlere baktıkça: 
Dünyanın dört bir yanına uzanan bir çınarın yemyeşil 
yapraklarını görüyorum. Sizlerde ümidi görüyorum. 
Sevgiyi, merhameti, medeniyetimizin zengin mirasını 
görüyorum. Her biriniz bu ülkenin istikbalisiniz. Her 
biriniz bu milletin umudusunuz. Her biriniz, Türkiye’nin 
parlak yarınlarısınız. Cesaretin rengi, adanmışlığın 
resmi, mücadelenin neferi sizlersiniz. Ve bana sizin gibi 
gençlerle yol yürümeyi nasip eden Rabbime binlerce kez 
hamdolsun. Mevla birliğimizi daim, kardeşliğimizi güçlü, 
dayanışmamızı ise evet, kaim eylesin. Sevgili gençler, 
bakınız evvela şunu net bir şekilde ifade etmek isterim: 
Biz öyle sıradan bir devlet değiliz. Biz öyle sıradan bir 
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millet değiliz. Biz, yüz yıldır, iki yüz yıldır tarih 
sahnesinde olan bir millet hiç değiliz. Batıdan 
Haçlılar geldi, doğudan Moğollar geldi. 
Yaktılar, yıktılar; taş üstünde taş, baş üstünde 
baş bırakmadılar. Ama biz vazgeçmedik.

KÜLLERİMİZLE YENİDEN 
DOĞDUK

Unutmayın: Timur geldi, filleriyle, 
ordusuyla geldi. Anadolu’yu baştan 
başa istilâ etti. Yılmadık, yıkılmadık. Şah 
İsmail, içeriden dışarıdan vatanımızı 
sarstı, salladı. Eyvallah demedik. Osmanlı 
Cihan Devleti, Viyana yönlerinden, 
Balkanlar’dan, Yemen’den, Afrika’dan, 
Orta Doğu’dan çekildi. Ankara’ya kadar 
topraklarımızı kaybettik. “Bittik, tükendik” 
demedik. Umudumuzu yitirmedik. Her 
fetret döneminden daha güçlü çıktık. Her 
bozgundan sonra yeniden toparlandık. 
Her seferinde küllerimizle yeniden doğduk. 
Her seferinde daha güçlü boy verdik, filiz 
verdik. Her seferinde çok daha derinlere kök 
saldık, çılgın attık. Bakın, evladı olduğunuz 
bu aziz millet, başka milletlere benzemez. 
Bizim, millet olarak hafızamızda, ruhumuzda, 
damarlarımızda akan kanda işte o tarihin 
birikimi, tecrübesi var. Bizi büyük bir millet 
yapan da işte o tecrübedir. Gençler, biz 
büyük bir milletiz. Büyük düşünen bir 
milletiz. Arnavutluk’ta uluslararası bir toplantı 
yapıldı. Konuşmamı yaptım ve ondan sonra 
gençlerle buluşmak üzere “Allah’a ısmarladık” 
deyip oradan ayrıldım. Zira GençFest 
toplantım çok önemliydi. Her meselemizde 
detaylara takılan değil, fotoğrafın bütününü 
gören; üç beş adım sonrasını hesaplayan, 
planlayan, tasarlayan bir milletiz. İşte hepimiz 
bu noktada, bu şuura sahip olacağız. Sorun 
mu var? Allah’ın izniyle çözer, geçeriz. Dert 
mi var? İnşallah devasını bulur, gideriz. “Yol 
onun, varlık onun, geri kalan hep angarya; 
Yüzüstü çok süründün, ayağa kalk Sakarya!”

UFKUN ÖTESİNE 
BAKACAĞIZ

Engel mi var? Badire mi var? Hepsini aşıp 
geçeriz. Hiç endişeniz olmasın. Bizim kutlu 
yürüyüşümüzü asırlardır durduramadılar. 
Bundan sonra da Allah’ın izniyle 
durduramazlar. Bırakın başkaları detaylarda 
kaybolsun. Biz ufka bakacağız, ufkun ötesine 
bakacağız. Dikkat edin: Şu anda gözlerimiz 
Filistin üzerinde, Gazze üzerinde. Gözlerimiz 
Pakistan’da, Libya’da, Sudan’da, Somali’de… 
Gözlerimiz Afrika’da, Avrupa’da, Balkanlar’da. 
Gözlerimiz Rusya-Ukrayna Savaşı’nda. 
Maşallah gençler, sizleri çok diri görüyorum, 
canlı görüyorum. Aynı anda, her birinde barış 
için, huzur için, ateşkes için, istikrarın temini 

OMUZ OMUZA KALP KALBE YAPACAĞIZ
Kaderi de, kaderi de beraber göğüsleyelim. Sevincimizi de, hüznümüzü de birlikte 
yaşayalım. Unutmayın: Türk’üyle, Kürt’üyle, Arap’ıyla, Çerkez’iyle, Laz’ıyla… Alevi’si, 
Sünni’siyle… Müşterek bir geleceği huzur içinde, güvenle kucaklamaya var mıyız? Var 
mıyız? Var mıyız? Öyleyse biriz, hep beraber biriz. Beraberiz, iriyiz, diriyiz. Kardeşiz, hep 
beraber Türkiye’yiz. İnşallah çok yakın bir zamanda, Türkiye’yi tam kırk yıldır sırtında 
taşıdığı bir sıkıntıdan ilelebet kurtaracağız. Bunu da hep beraber yapacağız. El ele 
yapacağız. Omuz omuza, kalp kalbe vererek yapacağız. Vatanımızı, milletimizi, devletimizi 
çok daha güçlü yarınlara el birliğiyle taşıyacağız. Bunu başardığımızda Türkiye’de artık 
yepyeni bir dönem başlayacak. Bu ülkenin gençlerini sarf malzemesi olarak görenler 
kaybedecek. Yolsuzluklarını örtmek için gençlerin arkasına saklananlar kaybedecek. 
Gençlere açıkça yalan söyleyenler, gençleri kışkırtanlar, gençlere sokağı adres gösterenler, 
eninde sonunda kaybedecekler. Gençlerin eline kalem, kitap, bilgisayar yerine molotof 
verenler, balta verenler, silah verenler inşallah kaybedecekler. Kazanan Türkiye olacak. 
Kazanan 86 milyon olacak. Kazanan birlik ve beraberliğimiz olacak.
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HEPSİNİN YÜZÜNÜ YERE EĞDİRDİK
Sevgili gençler, çok değerli kardeşlerim, bu yola sizlerle birlikte çıktık. Sizlere inandık, 
sizlere güvendik. Daima sizin için çalıştık. Size inanmayanlar vardı, hepsini utandırdık. 
Sizi yok sayanlar vardı, hepsini mahcup ettik. Size yasak koyanlar vardı, hepsinin yüzünü 
yere eğdirdik. Siyasette, bürokraside, sivil toplumda ve iş dünyasında çok daha güçlü bir 
şekilde yer almamızı, var olmamızı temin ettik. Üniversitelerimizin, gençlik merkezlerimizin, 
spor tesislerimizin, yurtlarımızın, kütüphanelerimizin sayılarını artırdık. Koşullarını 
iyileştirdik, imkânlarını genişlettik. Kredi ve burs desteklerimizi, geçmişte hiç olmadığı 
kadar güçlendirdik. Gençlerimiz için imkânlarımızı sonuna kadar seferber ettik. Bununla 
da kalmadık. Pek çok sektör gibi, ülkemizin en kritik sektörü olan savunma sanayimizi, bu 
milletin genç evlatlarına emanet ettik. Artık İHA’larımız var. SİHA’larımız var. Akıncılarımız 
var. Unutmayın: Artık insansız hava araçlarımız var. Hamdolsun, bugünlere geldik. Şimdi 
biz, dünyada parmakla gösterilen seviyelere geldik. Sizlerle ne kadar iftihar etsek azdır. 
Sizlere olan sevgimiz, güvenimiz, inancımız, inanın kelimelerle ifade edilemeyecek 
kadar büyüktür. Her birinize yürekten teşekkür ediyorum. Yolu sizlerle yürümeye devam 
edeceğiz. Geleceği gençlerle şekillendirmeyi, inşallah sürdüreceğiz. Rabbim yolunuzu da, 
bahtınızı da açık etsin diyorum. Bu düşüncelerle hepinizi bir kez daha sevgiyle, saygıyla 
selamlıyorum. Sizleri GENÇFEST’te bir araya getiren Gençlik Kolları Başkanlığımıza, 
programda emeği geçen tüm kardeşlerime tekrar teşekkür ediyorum. Bu güzel, bu 
coşkulu atmosferi birlikte teneffüs ettiğimiz siz kıymetli gençlerimize şükranlarımı 
sunuyorum. Sağ olun, var olun. Allah’a emanet olun. Kalın sağlıcakla.

için tek tek çabalıyoruz. Akan kanı durdurmak 
için, ölümlerin, zulümlerin önüne geçmek 
için gecemizi gündüzümüze katıyoruz. İnsani 
diplomasinin sancaktarlığını bugün Türkiye 
yapıyor. Barış diplomasisinin öncülüğünü 
dünyada bugün Türkiye üstleniyor. Küresel 
sisteme en esaslı eleştirileri, alternatif çözüm 
önerileriyle birlikte en net biçimde Türkiye 
gerçekleştiriyor. Yıldızı küresel ölçekte 
parlayan bir Türkiye var. Masada ve sahada 
güçlü bir Türkiye var. Olayları tribünden 
seyreden değil; yöneten, yönlendiren bir 
Türkiye var.

KARDEŞLİĞİMİZ YARA ALDI
Kahraman güvenlik kuvvetlerimiz, 

kahraman güvenlik korucularımız çoğu 
zaman en ön cephede, bu ülke için, bu vatan 
için, hepimizin huzuru için şehit oldular, 
gazi oldular. Rabb’im hepsinden razı olsun. 
Cenab-ı Allah şehitlerimizin ruhlarını şad, 
mekânlarını inşallah cennet eylesin. Ekonomik 
açıdan da çok ağır bir faturayla karşı karşıya 
kaldık. Yaklaşık iki trilyon dolarlık bir kaynağı 
bu amaçla kullandık. Siyasette, demokraside, 
birlik ve dirliğimizde pek çok sıkıntıyla 
yüzleştik. Uluslararası ilişkilerde, diğer konular 
yanında bu meseleyle de uğraşmak zorunda 
kaldık. Terörden dolayı kardeşliğimiz yara aldı. 
Terör sebebiyle kalkınma yolculuğumuz çok 
yavaş ilerledi. Şimdi bu musibetten ülkemizi 
ve milletimizi tamamen kurtarmak için çok 
hassas, çok kararlı adımlar atıyoruz. İnşallah 
hedefe ulaşıncaya kadar durmayacağız. 
Terörsüz Türkiye menziline mutlaka 
varacağız. Şimdi sevgili gençler, terör örgütü 
kendisini feshettiğini, silahları da bırakacağını 
açıklayınca, içeride bazıları bundan rahatsız 
oldu. Yıllardır terör örgütüne tek bir eleştirel 
cümle dahi kurmayanlar, birden örgütün 
kanlı geçmişini hatırladı. Ekranlarda yüzleri 
düşenleri mi ararsınız, köşelerinde karalar 
bağlayanları mı? Yarısı yalan, yarısı yanlış 
sözde kulis bilgileriyle fitne tüccarlığı 
yapanları mı ararsınız? Neredeyse terör 
örgütüne gidip “Yapmayın, etmeyin, terörü 
bırakmayın!” diye yalvaracaklar. Neden? 
Çünkü bugüne kadar terörden beslendiler. 
Bugüne kadar siyasetten, iktisattan, terörden 
nemalandılar.

TERÖR BİTERSE KUMDAN 
KALELERİ YIKILACAK

Boğaz’da viskilerini yudumlayıp 
kendilerince devrimcilik oynarken terörden 
kazandılar. Terörden güçlendiler. Terörden 
kendilerine iktidar ve ikbal devşirdiler. Terör 
biterse, beslendikleri bataklık kuruyacak. 
Terör biterse tezgâh dağılacak. Terör biterse 
istismar alanları kaybolacak. Terör biterse 

ideolojilerinin kumdan kaleleri yıkılacak. Terör 
biterse, yıllarca ekmeğini yedikleri düzen 
bozulacak. Onun için feryat figan ortalığı 
bulandırmaya çalışıyorlar. Dahası var: Cumhur 
İttifakı bu meseleyi çözmesin de dışarıya 
fırsat doğmasın diye, terör devam etsin 
diyecek kadar ihtiraslarının esiri olanlar var. 
Bugüne kadar da hep böyle yaklaştılar. “Ya o 
çözeceğine hiç çözülmesin,” dediler. Ve işte 
bugünlere geldik. Bunların kaprislerinden, 
bunların hırslarından dolayı çok bedel 
ödedik. Huzurumuzla ödedik. Güvenliğimizle 
ödedik. Kimse kusura bakmasın; biz artık bu 
musibetten kalıcı ve kati olarak kurtulmak 
istiyoruz.
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Cumhurbaşkanımız Erdoğan’ın konuşmasından satır başları şöyle:
Değerli misafirler, sizleri en kalbi duygularımla selamlıyorum. Bu 

önemli günün Danıştay ve yüksek mahkemelerimiz başta olmak 
üzere yargı camiamız için hayırlı olmasını diliyorum. Halihazırda 

vazifelerini büyük titizlikle sürdüren Danıştay ailemizin tüm üyelerine 
rabbimden üstün muvakkatiyleler diliyorum. 

Bizim inancımızda varlık adalet üzerine yaratılmıştır. Adalet hikmeti 
ilahinin yer yüzünde tecelli etmesi ancak bu ölçü ekseninde tesis 
edilmesidir. Adalet terazisindeki en küçük sapma telafisi mümkün olmayan 
sonuçlara gebedir. Güçsüzün güçlüye asla ezdirilmemesi bu bakımdan 

KİMSE YARGI 
MERCİLERİNE 

PARMAK 
SALLAYAMAZ

Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan, ‘Danıştay’ın 

157’nci Kuruluş Yıl Dönümü 
Töreni’nde açıklamalarda 

bulundu. Erdoğan, buradaki 
konuşmasında “Yargı 

mensuplarımızın ailelerinin 
hedef gösterilmesi, 

meydanlarda yuhalatılması 
büyük bir sorumsuzluktur. 

Bunların haklı gerekçesi yoktur. 
İster siyasetçi ister gazeteci 

olsun herkes anayasanın 
işlemesine yardımcı olmalıdır. 

Kimse yargı mercilerine 
parmak sallayamaz.” dedi.
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önemlidir. Atalarımız “Zor kapıdan 
girerse töre bacadan çıkar” 
demişlerdir.

“ÜSTÜNLERİN 
HUKUKUNU GERİDE 
BIRAKIP HUKUKUN 
ÜSTÜNLÜĞÜNÜ 
EGEMEN KILDIK”

Danıştay’ımız 157 yıldır böylesi 
hayati bir görevi yürütmektedir. 
Kamu ile vatandaş arasındaki 
uyuşmazlıkları çözüme 
kavuşturmaktadır. Devlet adaletle 

hükmederse devlettir. Haksızlığa 
yol veren, mağduriyetleri 
gideremeyen hiçbir otorite varlığını 
sürdüremez. Adaletin sarsıldığı 
ülkede huzuru güveni demokrasi 
ve barışı tesis edemezsiniz. Hakim 
ve savcılarımız çok önemli bir 
mesuliyeti yerine getirmektedir. 
Etkin, hızlı ve erişilebilir adalet 
hükümetimizin önceliklerinin en 
başındadır. Yargının güçlendirilmesi 
için bugüne kadar pek çok 
düzenlemeyi hayata geçirdik. 
Reform ve strateji belgelerimiz 

ile bunu destekledik. Vesayet 
dönemlerinin acı hatırası olan 
üstünlerin hukukunu geride bırakıp 
yerine hukukun üstünlüğü ilkesini 
egemen kıldık. Darbeleri ayakta 
alkışlayan yargı yerine milletin 
darbecilere hak ettiği hükmü 
giydiren yargı rejimini kurduk. 
Yargının bağımsızlığına tarafsızlık 
ilkesini ekledik.

Çok geniş yelpazede yargıdaki 
hizmetlerimizi genişlettik. 2002’de 
146 olan ilk derece mahkemesini 
233’e yükselttik, hataları asgari 
seviyeye indirecek şekilde istinaf 
incelemesi yapmak üzere bölge 
idare mahkemelerini 9 bölgede 
hayata geçirdik.

“KİMSE YARGI 
MERCİLERİNE 
PARMAK 
SALLAYAMAZ”

Yargı mensuplarımızın kimi 
zaman ailelerini ve çocuklarını 
da işin içine katarak hedef 
gösterilmesi, meydanlarda 
yuhalatılması büyük bir 
sorumsuzluktur. Nezaket kuralları 
korunarak eleştiriler yapılabilir ama 
eleştiri bahanesiyle kimse yargı 
mercilerine parmak sallayamaz

İç kalemizin güçlendirilmesinde 
attığımız adımlarda sizlerin de 
desteğini bekliyoruz.

“FETÖ İLE MÜCADELEDE 
ZAFİYETİN AĞIR 
BEDELİ OLUR”
Ortaya çıkan onca ihanetten sonra 
bile millete devlete pusu kurmaktan 
vazgeçmeyen FETÖ ile mücadelemiz 
güçlenerek devam edecektir. Su uyur 
ama FETÖ’nün hücreleri uyumaz 
gerçeği operasyonlarla kendini bir kez 
daha hatırlatıyor. FETÖ ile mücadelede 
zafiyetin ağır bedelleri olacaktır. Tarih, 
ibret alınmazsa tekerrür eder. Acıların, 
ihanetlerin tekrarının önüne tarihten 
ibret alarak geçebiliriz. Diğer türlü 
umudunu Türkiye’nin güçlenmesine 
bağlamış mazlumlara karşı ihanet 
etmiş oluruz. Yargımızın da dikkat ve 
teyakkuzu göstereceğine inanıyorum.

“KENDİNİ YASADAN ÜSTÜN 
GÖRENLERİN TEPESİNE 
BİNECEĞİZ”
4. yargı reformu strateji belgesi 
ile çalışmalarımızı daha da öteye 
taşıdık. Cezasızlık algısının önüne 
geçecek düzenlemeleri kamuoyu ile 
paylaştık. Yapanın yanına kar kalıyor 
anlayışının toplumda yerleşmesine 
müsaade etmeyeceğiz. Kanunlara 
uyan vatandaşlarımızın hakkının 
korunmasında kararlıyız. Suç 
işleyenlerin, kendini yasadan devletten 
üstün görenlerin tepelerine binmeye 
devam edeceğiz.
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İşte Cumhurbaşkanımız Erdoğan’ın 
açıklamalarından öne çıkan satır başları:

Şehitlerimizin ve gazilerimizin gururlu, onurlu 
ve şerefli annelerine buradan bir kez daha 

sabri cemil niyaz ediyorum. Hayat mücadelesinde her 
daim en güçlü dayanağımız, en güvenilir sığınağımız olan 
muhterem annelerimizin haklarını ne yaparsak yapalım 
asla ödeyemeyiz. 81 vilayetimizin tamamında güvenliğin, 
adaletin, özgürlüklerin ve kalkınmanın egemen olduğu 
bir Türkiye’yi inşa etmek için gece gündüz demeden 
koşturuyoruz. Yolumuzu kesecekler, ayağımıza çelme 
takacaklar, hedeflerimizle aramıza girecekler diye yola 
çıkmaktan çekinen bir hükümet değiliz. Tam aksine 
23 yıldır hayalleri hedefleri de teker teker gerçeğe 
dönüştüren, vizyon ve irade sahibi bir kadroyuz. Yaşanan 

BUGÜN 
KRİTİK 

BİR EŞİĞİ 
DAHA 
AŞTIK

Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan, Kabine 
Toplantısı sonrasında açıklamalarda bulundu. 

Cumhurbaşkanımız Erdoğan, terör örgütü PKK’nın 
fesih kararıyla ilgili olarak, “Terörsüz Türkiye 

sürecinde bugün kritik bir eşiği daha açtık. Terör 
örgütü kendini fesih etme ve silahları teslim etme 

kararı aldığını açıkladı. Alınan kararı ülkemizin 
güvenliğinin milletimizin ebedi kardeşliğinin 
perçinlenmesi adına önemli buluyoruz” dedi.
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onca acının ve sıkıntının ardından daha 
aydınlık, daha müreffeh bir geleceğin 
milletimizi beklediğine tüm kalbimizle 
inanıyoruz. 

“BU SÜREÇTEN 
GÜÇLENEREK 
ÇIKACAĞIZ”

Bölgemizde ve dünyada çok kritik 
gelişmelerin vuku bulduğu bir dönemde 
yaptığımız bir kabine toplantımızı da 
az önce tamamladık. Toplantımızda 
güvenlikten dış politikaya, turizmden 
ekonomiye pek çok konuyu istişare 
ettik. Çevremizdeki krizlerin ülkemiz 
ekonomisine, ticaretine, savunmasına 
ve güvenliğine olan etkilerini ele aldık. 
İnsanlık olarak son yılların en sancılı 
günlerini yaşadığımız bir gerçektir. 
Hemen her gün ya yeni bir çatışmaya 
savaşa ya da gerilime uyanıyoruz. 
İnsanlık bir bilinmezlik girdabına doğru 
hızla sürükleniyor. Türkiye, büyük küçük 
demeden herkesi etkileyen bu kaotik 
iklimi en iyi yöneten ülkelerden biridir. 
Salgınla mücadelede ülkemize büyük 
avantaj sağlayan cumhurbaşkanlığı 
hükümet sistemi belirsizlikler çağında da 
Türkiye’ye imkanlar kazandırmaktadır. 
Cumhurbaşkanlığı hükümet sistemi 
her olağanüstü gelişmede rüştünü 
tekrar tekrar ispat etmektedir. Son 
toplantımızdan bu yana yaşanan tüm 
hadiselere bakmak bile bu gerçekleri 
görmek için yeterlidir. Dünyanın ve 
bölgemizin içinden geçtiği sancılı 
süreç sizleri asla tedirgin etmesin asla 
endişelendirmesin. Küresel atmosfer ne 
kadar kaotik olursa olsun, gemiyi güvenli 
limanlara mutlaka ulaştıracağız. Nasıl 
kumpastan teröre ve darbe girişimine 
pek çok musibetin üstesinden geldiysek, 
nasıl salgını tüm dünyanın gıpta ettiği bir 
başarıyla yönettiysek, nasıl hükümetimizi 
bölgemizdeki savaş ve çatışmalardan 
uzakta tuttuysak, inşallah bu süreçten 
de hükümet olarak yine alnımızın akıyla 
hatta daha da güçlenerek çıkmayı 
başaracağız. 23 yıllık tecrübenin 
rehberliğinde inşallah menzile varacağız.

“PAKİSTAN HALKININ 
YANINDA OLMAYI 
SÜRDÜRECEĞİZ”

Öncelikle Pakistan ile Hindistan 
arasında patlak veren gerilimin ateşkesle 
neticelendirilmesinden duyduğumuz 
memnuniyeti ifade etmek istiyorum. 
Pakistan halkına desteğimizi açıkça 

beyan ederken, çok tehlikeli boyutlara 
tırmanan tansiyonun düşürülmesi için 
de yoğun çaba harcadık. Pakistanlı 
kardeşlerimizi sabırlı sağduyulu ve 
itidalli tutumları dolayısıyla bir kez daha 
tebrik ediyor, bundan sonraki aşamada 
da provokasyonlara gelinmemesi 
konusundaki dostane uyarımızı 
tekrarlıyorum. Türkiye olarak inşallah 
bundan sonra da iyi ve kötü günlerinde 
kardeş Pakistan halkının yanında olmayı 
sürdüreceğiz. Bizim bu tarz krizlerde 
duruşumuz bellidir. Biz daima barışın 

istikrarın ve diyaloğun tarafındayız. Dış 
politikada kimseyi ayırmadan, barışçıl, 
uzlaşmacı, iş birliğine dayalı, pozitif 
bir gündem oluşturma gayretlerimiz 
sürüyor.

29 Nisan’da Roma’ya 
gerçekleştirdiğimiz ziyaret verimli 
geçti. İkili işbirliğimizi güçlendirecek on 
belge imzaladık. Başbakan Meloni ile 
görüşmemizde ikili ticaretimizi 40 milyar 
dolara yükseltme hedefini belirledik.

3 Mayıs’ta Kuzey Kıbrıs Türk 
Cumhuriyeti’ndeydik. Ziyaretimizde 
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Cumhuriyet Yerleşkesi açılışını büyük bir 
gururla yaptık. Teknofest 2025’e iştirak 
ettik. Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti’ne 
olan sarsılmaz desteğimizi tekrar teyit 
ettik.

Irak başbakanı Sayın Sudani ve 
heyetini ülkemizde misafir ettik. Türkiye-
Irak yüksek düzeyli stratejik işbirliği 
konseyi dördüncü toplantısını yaptığımız 
bu ziyareti, imzalanan 11 anlaşmayla 
taçlandırdık.

“BARIŞ DİPLOMASİSİNDE 
ARANAN ÜLKE 
KONUMUNA GELDİK”

Dün de telefon diplomasi bakımından 
oldukça yoğun geçti önce. Fransa 
Cumhurbaşkanı Sayın Macron’la 
görüştük, ardından da Rusya Devlet 
Başkanı Sayın Putin’le kapsamlı bir 
telefon görüşmesi yaptık. Sayın Putin’le 
Rusya-Ukrayna arasında devam eden 
ihtilafa son verilmesi dahil birçok önemli 
konuyu değerlendirdik. Biraz önce 
Ukrayna Devlet Başkanı Sayın Zelenski 
ile görüştük. Geçtiğimiz hafta Sayın 
Trump‘la da bu meseleyi ele almış, akan 
kan durdurmak için atabileceğimiz 
adımları konuşmuştuk. Değerli 
dostum Trump‘ın sıcak çatışmalar, 
diyalog ve diplomasi yoluyla çözme 
iradesini biz de destekliyoruz.  Türkiye, 
barış diplomasisinde küresel ölçekte 
arabuluculuğu aranan bir ülke konumuna 
gelmiştir. Rusya-Ukrayna krizine çözüm 
bulmaya Mart 2022’de çok yaklaşmıştık 
fakat savaş baronlarının müdahaleleri 
sebebiyle çabalarımız akim kaldı. Rusya-
Ukrayna ve Amerika görüşmelerin 
yapılmasında mutabık. Tüm tarafların 
itimatını kazanmış yegane ülke olarak 
bu görüşmelere katkı vermeye hazır 
olduğumuzu ve ev sahipliği yapmaktan 
mutluluk duyacağımızı tekrar dile 
getirdik. İnşallah bu sefer yakalanan 
fırsatın heba edilmeyeceğine inanıyoruz. 

“TÜRKİYE’Yİ TARİHİ 
BAŞARILARLA 
TANIŞTIRACAĞIZ”

Enflasyonda düşüş devam ediyor. 
Nisan’da son 40 ayın en düşük 
seviyesine ulaştık. İstihdam cephesinde 
de iyi gidiyoruz. Mart ayında işsizlik 
oranı %7,9’a geriledi. Hayat pahalılığı ve 
fırsatçılıkla mücadelede en küçük bir 
taviz vermiyoruz. Turizm sektörümüz 
2024 yılını zaten rekorlarla kapatmıştı. 
Türkiye, 2024 yılında en fazla turist 

ağırlayan ilk dört ülke arasına girdi. 
2025 yılı ilk üç ayı tüm zamanların ilk 
çeyrek rekorunu kırdığımız bir dönem 
oldu. Yılın geri kalanında da inşallah 
hedeflerimizin üzerinde bir performans 
sergileyerek, 2025 yılını turizmde 
rekorlar kırarak tamamlayacağız. Ancak 
görüyoruz ki birileri bundan rahatsız 
oluyor. Türkiye’nin reklamını yapmak 
yerine uzatılan her mikrofona kendi 

ülkesini kötüleyenlere cevabımız işte bu 
başarılarla işte bu rekorlarla veriyoruz. 
Birileri kendi ülkelerini yabancılara 
şikayet edebilir. Birileri istedikleri kadar 
rüzgâr yapabilir. Biz doğru bildiğimiz 
yerde sapa sağlam duruyoruz ve 
duracağız. Hep birlikte Türkiye’yi 
şahlandıracak ülkemize yeni rekorlar 
yaşatacak Türkiye’yi tarihi başarılarla 
tanıştıracağız. 

“BUGÜN KRİTİK BİR EŞİĞİ DAHA AŞTIK”
Terörsüz Türkiye hedefimize engelleri aşarak, önyargıları kırarak, fitne ve nifak tuzaklarını 
bozarak, emin adımlarla yürüyoruz. Terörsüz Türkiye sürecinde bugün kritik bir eşiği 
daha açtık. Terör örgütü kendini fesih etme ve silahları teslim etme kararı aldığını açıkladı. 
Alınan kararı ülkemizin güvenliğinin milletimizin ebedi kardeşliğinin perçinlenmesi 
adına önemli buluyoruz. Bu açıklamayı örgütün tüm uzantılarını da kapsayan bir karar 
olarak değerlendiriyoruz. Kandan ve gözyaşından beslenenler kaybederken, kazanan 
milletimiz ve memleketimiz olacak. Hatta bölgemizdeki tüm kardeşlerimiz olacaktır biz 
buna gönülden inanıyoruz. İstihbarat teşkilatımız ve diğer birimlerimiz herhangi bir yol 
kazasının yaşanmaması ve verilen sözlerin tutulması için bundan sonraki süreci de çok 
büyük bir hassasiyetle takip edecektir. Daha kapsamlı açıklamaları gerek şahsen, gerekse 
yetkili arkadaşlarımız vasıtasıyla önümüzdeki günlerde kamuoyumuzla da paylaşacağız. 
Kökenlerimiz, kültürlerimiz, inançlarımız farklı olsa da hepimiz Türkiye Cumhuriyeti’nin 
birinci sınıf vatandaşlarıyız. Hep beraber Türkiye’yiz ve biz birlikte güçlüyüz. Türkiye’nin 
bileğini hiçbir güç bükemeyecektir. Burada bir zafiyet yaşanırsa o zaman da bize kimse 
yardım edemez. İlk günden itibaren ‘Terörsüz Türkiye’ çalışmalarına samimiyetle sahip 
çıkan ittifak ortağımız Milliyetçi Hareket Partisi Genel Başkanı Sayın Devlet Bahçeli 
başta olmak üzere tüm genel başkanlar, siyasi partilere emeği olan herkese teşekkür 
ediyorum. Sayın Devlet Bahçeli’ye kabinemize gönderdiği anlamlı gül buketi için ayrıca 
teşekkürlerimi iletiyorum.  Menzile varıncaya kadar umudu büyüten riskleri azaltan 
bir anlayışla hareket etmeyi sürdüreceğiz. İnşallah bu meseleyi artık tamamen geride 
bırakmayı ümit ediyoruz. Devletimizin bölünmez bütünlüğü ve milletimizin istikbali 
uğruna can veren kahraman şehitlerimizi rahmetle yâd ediyorum. Aynı kutlu mücadelede 
yaralanan gazilerimize şükranlarımı sunuyorum. Örgütün kendini fesih ve silah 
bırakmasıyla artık bir daha yıllar boyunca neredeyse her gün ocaklara ateşlerin düştüğü 
günler geride kalmıştır. 
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Cumhurbaşkanımız Erdoğan, 
14 Mayıs Dünya Çiftçiler Günü 
dolayısıyla Tarım ve Orman 
Bakanı İbrahim Yumaklı, Türkiye 

Ziraat Odaları Birliği (TZOB) Genel Başkanı 
Şemsi Bayraktar ve üyelerinin de yer aldığı 
heyetle Cumhurbaşkanlığı Külliyesi’nde bir 
araya geldi.

Nisan ayında bazı şehirlerde sıcaklığın 
son 30 yılın en düşük seviyelerini görmesi 
sebebiyle belli bölgelerde zirai don, kar 
yağışı ve dolu olaylarıyla karşılaşıldığına 
dikkati çeken Erdoğan, şunları kaydetti:

“Özellikle belli ürün gruplarında bu sene 
sıkıntı yaşayacağımız anlaşılıyor. Şimdiye 
kadarki tespitlerimiz kayısı, üzüm, elma, 
şeftali, nektarin gibi bazı meyve gruplarında 
farklı derecelerde hasar meydana geldiğini 
gösteriyor.

Stratejik ürünlerle ilgili olarak gıda arz 
güvenliğimiz açısından hamdolsun bir 
tehlike söz konusu değil. Tarım Bakanlığımız 
süreci ilk günden beri yakından 
takip etmekte. Biz de düzenli olarak 
Bakanımızdan gerekli bilgileri alıyoruz. 
Bu süreçte Tarım Sigortası ile Çiftçi Kayıt 
Sistemi’nin önemini bir kez daha gördük. 
Prim bedelinin yüzde 70’e kadarı devletimiz 

tarafından ödenen TARSİM konusunda 
maalesef halen arzu edilen seviyenin çok 
uzağındayız. Çiftçilerimizin kayıt ve sigorta 
yaptırmasının teşvik edilmesi noktasında 
sizlerin desteğine güveniyorum.”

“BU BADİREYİ SÜRATLE, EN 
AZ ZAYİATLA ATLATACAĞIZ”
Cumhurbaşkanımız Erdoğan, bugün 
4. Tarım Orman Şurası’nın açılışını 
gerçekleştireceklerini, çiftçileri 
ilgilendiren birçok konuya temas 
edeceklerini belirterek, şöyle devam etti: 
“Bugün sadece şunu sizlere ifade etmek 
isterim; 23 yıl boyunca çiftçilerimizi asla 
yalnız bırakmadığımızın en yakın şahidi, 
Türkiye Ziraat Odaları Birliği olarak 
sizlersiniz. İnşallah bundan sonra da 
çiftçilerimizin, üreticilerimizin her daim 
yanlarında olmaya devam edeceğiz. 
Tarım sektörümüzün gelişmesine, 
güçlenmesine, ilerlemesine verdiğiniz 
müstesna katkılar için sizlere teşekkür 
ediyorum.”

GIDA ARZ GÜVENLİĞİNDE 
TEHLİKE SÖZ KONUSU DEĞİL

Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan, Dünya 

Çiftçiler Günü’nde önemli 
açıklamalarda bulundu. 

Cumhurbaşkanımız Erdoğan 
açıklamasında, “Stratejik 

ürünlerle ilgili olarak gıda 
arz güvenliğimiz açısından 

hamdolsun bir tehlike 
söz konusu değil. Tarım 

Bakanlığımız süreci ilk 
günden beri yakından takip 

etmekte. Biz de düzenli 
olarak Bakanımızdan gerekli 
bilgileri alıyoruz. Bu süreçte 

Tarım Sigortası ile Çiftçi 
Kayıt Sistemi’nin önemini 

bir kez daha gördük.” 
ifadelerini kullandı.
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Cumhurbaşkanımız Erdoğan, 
28 Nisan’da başlayan Şura’da üç 
gün boyunca oldukça verimli, 
kapsamlı, çözüm odaklı istişareler 

yapıldığını belirtti.

 “MİLLETİMİZİN 
GIDA GÜVENLİĞİNİ 
TEMİN ETMEK, MİLLİ 
GÜVENLİK MESELESİNE 
DÖNÜŞMÜŞTÜR”

Erdoğan, iklim krizine değinerek, 
“Akdeniz kuşağında yer alan bir ülke olarak 
iklim krizinin etkilerini daha fazla hissetmeye 
başladık. ‘Yeni normal’ olarak adlandırılan 
bu dönemde, bilhassa bizim için toprağın, 

suyun, tarım ve hayvancılığın önemi günden 
güne artıyor. Gelinen noktada milletimizin 
gıda güvenliğini temin etmek, ülkemiz için 
milli güvenlik meselesine dönüşmüştür. Su, 
tarım ve hayvancılık politikalarımızı işte bu 
gerçeğin ışığında büyük bir ciddiyetle tayin 

TARIMSAL DİPLOMASİ 
PLATFORMLARI KURULACAK
Cumhurbaşkanımız Erdoğan, 

Beştepe Kongre ve Kültür 
Merkezi’nde düzenlenen 4. 
Tarım Orman Şurası Sonuç 

Bildirgesi Programı’nda 
konuştu. Tarım Şurası’nda 

86 karar alındığını belirten 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan, 

“Tarımsal diplomasi 
platformları kuracağız. 

Organize tarım bölgelerini 
yaygınlaştıracağız.” dedi.
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ve tatbik ediyoruz.” ifadelerini kullandı.

“ÇİFTÇİLERİMİZE 
2025’TE TOPLAM 62,3 
MİLYAR LİRA ÖDEME 
YAPTIK”

Erdoğan, tarım sektörüne ilişkin bazı 
rakamları da şöyle paylaştı:

“Üretimin artması için göreve 
geldiğimiz günden beri reel olarak 
2,1 trilyon lira tarım desteği verdik. 
Çiftçilerimize 2025’te toplam 62,3 
milyar lira ödeme yaptık. Yıl sonunda 
bu meblağ 135 milyar lirayı bulacak. 
Ülkemizde tam 206 çeşit tarım 
mahsulü üretiliyor. Bunların birçoğunda 
hamdolsun kendimize yeter durumdayız. 
Birçok ürünün üretiminde dünyada ilk 
sıralardayız. Tarım ve orman sektörümüz 
geçen yıl Türkiye ortalamasının üzerinde 
büyüme kaydetti. 2002’de 24,5 milyar 
dolar olan tarımsal hasılamızı 22 senede 
tam 3 katına çıkartarak 2024 yılında 
74 milyar dolara yükselttik. Yine aynı 
dönemde tarım ihracatımızı 3,8 milyar 
dolardan aldık, geçtiğimiz sene 32,6 
milyar dolara ulaştırdık. Yani 2002’de 
ülke olarak neredeyse bir yılda yaptığımız 
toplam ihracatı bugün sadece tarım 
alanında gerçekleştiriyoruz. Tarımda son 
22 yılda 110 milyar dolarlık dış ticaret 
fazlası verdik. 186 ülkeye 2 bin 218 çeşit 
tarım ürünü ihraç edilmiş. Peki bütün 
bunları kim yapıyor? ‘Tarımı bitti’ denilen 
Türkiye yapıyor. ‘Saman ithal etti’ denilen 
Türkiye yapıyor. ‘Tarımsal üretimi çöktü’ 
denilen Türkiye yapıyor. Daha akla, 
vicdana, ahlaka sığmayan bir sürü iftiranın 
muhatabı olan tarım sektörümüz yapıyor.”

“TARIMSAL DİPLOMASİ 
PLATFORMLARI 
KURACAĞIZ”

Erdoğan, 4. Tarım Orman Şurası’nda 
geniş bir katılımla, gelecek için son derece 
önemli 86 kararın alındığının altını çizerek, 
şunları söyledi:

Gıda kaybı ve israfının önlenmesi 
amacıyla tarımsal örgütler ile kurumlar 
arası işbirliğini artıracaklarını dile getiren 
Erdoğan, “Türkiye’nin liderliğinde ülkemiz 
merkezli bölgesel ve uluslararası tarımsal 
diplomasi platformları kuracağız. Yeni 
tarım odaklı teknoloji geliştirme bölgeleri 
ile Ar-Ge merkezleri inşa edeceğiz. 
Dijital tarım, yapay zeka ve ileri tarım 
teknolojileriyle ilgili araştırmaların 
yürütüleceği bir araştırma enstitüsünü 
hayata geçireceğiz.” dedi.

“CUMHURİYET TARİHİNDE YAPILAN  
BARAJLARIN 3 KATI KADAR BARAJ İNŞA ETTİK”
Tarım politikalarının merkezinde üretimin en temel faktörünün su olduğunu belirten 
Erdoğan, suya günün rakamlarıyla toplam 3 trilyon 350 milyar liralık yatırım 
yaptıklarını vurguladı.
Bu kapsamda 10 bin 663 tesisi hizmete açtıklarına dikkati çeken Erdoğan, şöyle 
konuştu:
“Cumhuriyet tarihinde yapılan barajların 3 katı kadar baraj inşa ettik. Sulamaya 
açtığımız yaklaşık 24 milyon dekar alanla birlikte sulanan tarım alanını 72 milyon 
dekara ulaştırdık. Bu yıl içinde 132 milyar lira yatırım büyüklüğüne sahip 321 tesisi 
milletimizin hizmetine sunacağız. Öte yandan ormancılıkta da 23 yılda tarihi 
nitelikte başarılara imza attık. Bugüne kadar 7,5 milyardan fazla fidan diktik. En çok 
ağaçlandırma yapan ülke sıralamasında Avrupa’da birinci, dünyada dördüncüyüz. 
Yaz aylarında hepimizin yüreklerini sızlatan orman yangınlarına karşı hem insan 
hem makine hem de teknoloji gücümüzü çok önemli ölçüde artırdık. Yaptığımız 
ağaçlandırma çalışmalarıyla ormanlarımızı hem nitelik hem de nicelik olarak geliştirdik, 
geliştirmeye devam ediyoruz. Tarım, orman, su ve hayvancılık alanındaki karnemizin 
Allah’a hamdolsun başarılarla dolu olduğunu görüyoruz. Bu başarılarda çok büyük 
payı olan çiftçi ve üreticilerimizin tamamına milletim adına teşekkür ediyor, Rabb’im 
emeklerini zayi etmesin diyorum.”
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Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan, Ukrayna Devlet Başkanı 
Volodimir Zelenskiy ile bir araya geldi. 
Cumhurbaşkanlığı Külliyesi’nde basına 

kapalı gerçekleşen ikili görüşme ve heyetler 
arası çalışma yemeği, 2 saat 45 dakika sürdü. 
Görüşmede, Milli Savunma Bakanı Yaşar Güler, 
MİT Başkanı İbrahim Kalın ile Cumhurbaşkanı Dış 
Politika ve Güvenlik Başdanışmanı Akif Çağatay 
Kılıç da hazır bulundu.

CUMHURBAŞKANIMIZ 
ERDOĞAN, ZELENSKİY  

İLE BİR ARAYA GELDİ



Cumhurbaşkanımız 
Erdoğan’ın konuşmasından 
satır başları şöyle:

Aziz milletim, değerli 
vekil arkadaşlarım, kıymetli misafirler 
sizleri en kalbi duygularımla, 
muhabbetle selamlıyorum. Grup 
toplantımızın hayırlara vesile olmasını 
diliyorum.

“BU SAFHA BİRLİĞİMİZİ 
BERABERLİĞİMİZİ 
GÜÇLENDİRME 
SAFHASIDIR”

Bugün demokrasi 
yolculuğumuzun kilometre 
taşlarından olan 14 Mayıs 2023 
seçiminin 2. yıldönümüdür. Bu 
zamanı hizmetle eserle geçirmeye 

gayret ettik. Sayılı günlerin çabuk 
geçeceğinin farkındayız. Türkiye 
Yüzyılı’nda hedeflediğimiz noktaya 
ulaşmayı arzu ediyoruz. Bölücü 
örgütün feshi ve silahları bırakma 
kararını açıklaması ile Türkiye 
Yüzyılı’nda yeni bir safhaya geçmiş 
bulunmaktayız. Bu safha birliğimizi 
beraberliğimizi güçlendirme 
safhasıdır. Bu safha terör duvarını 
kalıcı olarak ortadan kaldırma 
safhasıdır. Demokrasimizin 
serpilmesine engel olanlara ket vuran 
safhadır. Kendi vatandaşlarının iradesi 
ile sorunlarını çözebilme kabiliyetine 
sahip olduğunu dosta düşmana 
göstermiştir.

Rahmetli Özal’dan beri başlatılmış 
pek çok iyi niyetli girişimler vardır. 
Farklı odakların müdahalesi ile 
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TERÖR 
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 Cumhurbaşkanı ve AK Parti Genel 
Başkanı Recep Tayyip Erdoğan, 
TBMM’de partisinin grup toplantısında 
açıklamalarda bulundu. PKK’nın 
kendini feshederek silah bırakmasını 
değerlendiren Erdoğan, “Biz devlet 
ve millet olarak terörle sınandık, 
bedelini ödedik, derslerini çıkardık 
ve bu musibetten tamamen kurtulma 
aşamasına geldik. Terörün, silahın, 
şiddetin devri artık kapanmıştır. Meşru 
yollar varken başka yol aramak sadece 
akıl dışı değil zamanın da ruhuna 
aykırı.” dedi.
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akamete uğratılmıştır. terör gerilemek 
yerine zeminini genişletmiştir. Terörü 
bitirmek için hep bir arayış içinde olduk, 
hiçbir siyasetçinin almadığı riskleri aldık. 
Karanlık hesapların saldırıları ile sabote 
edildi bu kararlılığımız. 40 yılı aşkın sürede 
milletimizin tüm fertleri acı çekmiş, kayıp 
vermiştir. Terör Sadece milletimizin canını 
yakmadı ekonomimize de darbe vurdu. 
Trilyon dolarlarla ifade edilen devasa 
kaynağı terör ve onun yol açtığı sorunlar 
için kullanılmıştır. Biz yolumuza döşenen 
mayınları temizlemekle çok vakit kaybettik. 
Ödenen büyük bedeller bugünkü kimi 
sıkıntıların bile kaynağı oldu.

“DEVLET VE MİLLET 
OLARAK TERÖRLE 
SINANDIK”

2023 ve Türkiye yüzyılı vizyonu değil 
de eski paradigmalar ile devam etsek bu 
noktaya gelemezdik. Terör sorununun ortak 
akıl, ortak vicdan, tek vatan tek bayrak 
temelinde çözüme girmesini memnuniyet 
ile karşılıyoruz. Biz devlet ve millet olarak 
terörle sınandık, bedelini ödedik, derslerini 
çıkardık ve bu musibetten tamamen 
kurtulma aşamasına geldik. Terörün, silahın, 
şiddetin devri artık kapanmıştır. Meşru 
yollar varken başka yol aramak sadece akıl 
dışı değil zamanın da ruhuna aykırı. Güven, 
huzur, refah içinde yaşamak ancak milletçe 
birlik ve beraberliğimizi güçlendirmekle, 
kendi yolumuzu çizmekle mümkün. Bunu 
başaramayan toplumların ne hallere 
düştüğünü görüyoruz. AK Parti olarak 
bu mutabakatı sağladığımız için 23 yıldır 
iktidardayız. Biz bu sayede ülkemizi nice 
badirelerden kurtardık.

“TÜM İMKANLARI 
MİLLETİMİZİN EMRİNE 
KILACAĞIZ”

Cumhurbaşkanlığı hükümet sisteminin 
verdiği imkanlar sürecin sorunsuz 
ilerlemesine hayati katkı sağlamıştır. 
Böylesi bir meselenin yürütülmesinde 
farklı noktalara çekilen koalisyon yapısında 
mümkün olmadığı görülmüştür. Elbette 
asıl olan uygulamadır. Sözlerin tutulup 
tutulmadığının takibini Milli İstihbarat 
Teşkilatımız titizlikle yapacaktır. Örgüt 
kendi üzerine düşenleri yerine getirdiğinde 
artık kalan hususları konuşmak, görüşmek, 
ilerletmek siyasetin işi haline gelecektir. 
Dolayısıyla herkesi uçup kaçmadan, 
sağduyuyu elden bırakmadan, iyimser, 
ümitvar ama itidalli bir şekilde gelişmeleri 
takibe davet ediyoruz. İnşallah bundan sonra 

askerlerimiz vatan savunmasının ve sınır 
ötesi sorumluluklarının gerektirdiği vazifeleri 
artık daha rahat ve güven içerisinde 
yürütebilecektir.

“DAHA ETKİN ÜMİTLER 
ÜRETME İMKANINA 
KAVUŞACAĞIZ”

Emniyet Teşkilatımız kaynaklarını 
ve mesailerini organize suç şebekeleri 
başta olmak üzere milletimizi tehdit eden 
yapılarla mücadeleye daha fazla teksif 
edebilecektir. Bölge insanımız üzerinden 
kalkan terör gölgesinin rahatlığı içerisinde 
yeni yatırımlarla, yeni gelir ve istihdam 
kaynaklarıyla inşallah yaşadığı yerin 
potansiyelini hakkıyla değerlendirebilecektir. 
Terörün vesayetinden kurtulan sivil siyaset 
alanında hem ülkemiz hem şehirlerimiz 
için artık daha iyi, daha hayırlı, daha etkin 
ümitler üretme imkanına kavuşacağız.

Tüm bunları hayata geçirmek için 
hazırlıklara şimdiden başladık. İnşallah 
bu tarihi fırsat, küçük hesaplar ve ayak 
oyunlara heba edilmeden samimi iklimde 
tekemmül eder. Omuzlarımıza yüklenen 
sorumluluğun gereğini layıkıyla yapacağız. 
Örgütün kararı sonrasında vatandaşın 
sevincini paylaşmak yerine ekranlarda 
karalar bağlayanları geride bırakıp istikbale 
bırakacağız. “Örgütün silah bırakmasından 
bana ne” diyenlere acıyarak bakıyoruz. 
Onlara Allah’tan basiret ve feraset diliyoruz. 
Bölgemizdeki barış çabalarına da katkı 
veriyoruz.

Ülkemiz barış diplomasisinin küresel 
merkezi haline gelmiştir. Bu sabah sayın 
Trump ile S. Arabistan Prens ve Şara 

“İSTİSNALAR HARİÇ 
BELEDİYELER BORÇ 
BATAĞINDA”
İmar düzenlemeleri sağlıklı şekilde 
yapılmalıdır. Ön hazırlığı hem teknik 
hem idari hem ihtiyaç anlamında 
iyi yapılmamış projelere kaynak 
tahsisinin önüne geçilmelidir. 
Belediyelerdeki kayyum 
uygulamasını yeniden istisna 
haline geleceğini düşünüyoruz. 
Az sayıdaki istisna haricinde 
belediyelerin tamamı borç 
batağındadır. Prim borçları için 
verdiğimiz mücadele bilinmektedir. 
Bir konser etkinliği için yüz 
milyonlarca lira harcanırken SGK 
primine gelince paramız yok 
deniyor. Aynısı reklam bütçeleri için 
de geçerli. Belediyelerin orta ve 
uzun vadeli program düzenlenmeli. 
Aksi halde belediyeler kılını 
kıpırdatamaz hale gelecektir. 
Böyle gelmiş böyle gider neme 
lazımcılık bizim benimseyeceğimiz 
bir siyaset tarzı değildir. Sorun 
varsa, şikayet varsa siyaset 
kurumunun görevi buna çözüm 
bulmaktır. Bu hususların çözümü 
meseleye partiler üstü bakış açısını 
gerektiriyor. Bu çağrımızın hiçbir 
siyasi, adli gelişme ile ilgisi yoktur. 
Milletin derdi ile dertlenen, ülkenin 
sorunlarına çözüm iradesi gösteren 
partilere şimdiden teşekkür 
ediyorum. 

TERÖR 
DEVRİ 
KAPANDI
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“BELEDİYELER 
ARASINDAKİ YETKİ 
PAYLAŞIMI GÖZDEN 
GEÇİRİLMELİ”
Belediyeler meselesinin konuşulup 
yeni bir düzene kavuşturulması 
kaçınılmaz olmuştur. Karşılaşılan 
sorunların başında merkeze 
uzak ilçeler meselesi yer 
alıyor. Koordine etmek elbette 
kolay değil. Büyükşehir ve ilçe 
belediyeleri arasındaki yetki 
paylaşımı gözden geçirilmeli. 
Yetki karmaşası bazen çatışma 
noktasına kadar gelebiliyor. Farklı 
parti belediyelerin zabıtaları 
gerilimler yaşayabiliyor. Bunun 
önüne geçmek için yetkilerin 
daha kesin tanımlanmasında 
fayda vardır. Mahalleye dönüşen 
köylerde sıkıntılar yaşanmaktadır. 
Büyükşehir olmayan şehirlerimizin 
yönetim yapıları sorunların 
çözümünü, hizmetlerin etkin 
yürütülmesini zorlaştırmaktadır. 
Bu şehirlerimizle ilgili yeni 
belediye yönetimi statüsüne 
ihtiyaç vardır. Bu şehirlerimizdeki 
il özel idaresi yapılanması da 
gözden geçirilmeli. Vali ve 
kaymakamlarımızın görevlerini 
daha aktif hale getirmeliyiz. Yeni 
bir yapı kurulmalıdır. Bu çerçevede 
tanımlar net, usuller kesin, 
uygulamalar şeffaf olmalıdır.

Konya Milletvekili Hasan Ekici ve 4 belediye başkanı, partilerinden istifa ederek AK Parti’ye katıldı. 
Rozetlerini Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan taktı.

ile telefon görüşmesi gerçekleştirdik. Bu 
görüşmenin amacı neydi, “Bölge barışını nasıl 
güçlü hale getirebiliriz.” işte buydu. Bölgesel 
barış için attığımız adımlarda tüm tarafların 
güvenine mazhar olabiliyoruz. 

Hakkaniyetli politikalarımız ile 
muhataplarımızın güvenini kazandık. Ateşe 
benzin dökenlerden değil söndürmek için 
seferber olanlardan olduk. Bizim küresel 
ölçekte barıştan, huzurdan, istikrardan başka 
hiçbir gayemiz yoktur.

Son günlerde baş döndürücü hal 
alan diplomasi trafiği ile bunu başarma 
gayretindeyiz. Dün Suudi Arabistan’da 
Suriye yaptırımlarını kaldıracağını açıklayan 
Trump’a buradan tekrar teşekkür ediyorum. 
Gazze’deki insani trajediye son verilmesinde 
de dostum Trump’ın desteğine güveniyorum. 
Gazze için de yüreklere su serpen müjdeli 
haber almayı umut ediyoruz.

“CUMHURİYET TARİHİNDE 
EŞİ BENZERİ GÖRÜLEMEMİŞ 
SUÇ ÖRNEĞİ”

Yerel yönetimlerde AK Parti 

iktidarlarının ilk iki döneminde pek 
çok reformu hayata geçirdik. Alt ve 
üst yapı yatırımlarının önemli kısmı 
belediyelerimiz aracılığıyla gerçekleşti. 
İlk etapta belediye hizmetlerine büyük 
ivme kazandıran sistem ön görülemeyen 
kaçakların merkezi haline geldi. Eser 
ve hizmeti hızlandırmak için verilen 
yetkiler kariyer planlarının vasıtasına 
dönüştü. Pek çok alanda patlak veren 
yolsuzluk, israf, kayırma, yasa dışı 
oluşumlara kaynak ayırma şikayetleri 
çoğaldı. Belediyeye işi düşenlerin 
haraca bağlanması ile, hizmetlerin 
vatandaşa yeterince götürülmesi ile 
sonuçlandı. Cumhuriyet tarihinde eşi 
benzeri görülememiş suç örneğidir. 
Ülke güvenliğini tehdit edecek 
boyutlara ulaştığı görülüyor. İstanbul 
ile sınırlı kalmamış, kolları farklı yerlere 
uzanan, uluslararası ayağı da olan bir 
ahtapota dönüşmüştür. Bu yozlaşmayı 
az ya da çok her belediyede görmek 
mümkündür. Buradaki yaklaşımımız 
parti odaklı değil sistem merkezlidir.
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Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan, ABD Başkanı Donald 
Trump, Suriye Cumhurbaşkanı 
Ahmed Şara, Suudi Arabistan 
Veliaht Prensi Selman ile çevrim 
içi görüşme gerçekleştirdi. 
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan, Suriye’ye yönelik 
yaptırımların kaldırılmasının “tarihi 
bir karar” olduğunu ifade etti.

Suudi Arabistan’ın başkenti 
Riyad’da Suriye için dörtlü zirve 
düzenlendi. Cumhurbaşkanımız 
Recep Tayyip Erdoğan, ABD 
Başkanı Donald Trump, Suudi 

Veliaht Prensi Muhammed bin Selman 
ve Suriye Cumhurbaşkanı Ahmet 
Şara ile çevrim içi toplantıda görüşme 

gerçekleştirdi.
Körfez İşbirliği Konseyi-ABD Zirvesi 

kapsamında bir araya gelen ABD Başkanı 
Donald Trump, Suriye Cumhurbaşkanı 
Ahmed Şara ve Veliaht Prens Selman’ın 
görüşmesine Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan da çevrim içi katıldı. 
Görüşmenin 33 dakika sürdüğü bildirildi.

“TARİHİ BİR KARAR”
Edinilen bilgiye göre, 

Cumhurbaşkanımız Erdoğan toplantıda 
Türkiye’nin, Suriye’nin bölge ülkeleri 
ile birlikte çalışan, komşularına tehdit 
oluşturmayan, istikrarlı, refah üreten bir 
ülke olmasını arzuladığını ve bunun için 
gayret gösterdiğini ifade etti.

Cumhurbaşkanımız Erdoğan, Şam 
yönetiminin DEAŞ başta olmak üzere 
terör örgütleriyle mücadelesinde 
Türkiye’nin destek vermeye devam 
edeceğini, DEAŞ’lı teröristlerin tutulduğu 
tutukevlerinin yönetimi ve güvenliği 
konusunda da desteğe hazır olduğunu 
belirtti.

Cumhurbaşkanımız Erdoğan, ABD 
Başkanı Donald Trump’ın Suriye’ye 
yönelik yaptırımların kaldırılması kararının 
tarihi önemde olduğunu, bu kararın 
yaptırım uygulayan diğer ülkelere de 
örnek olacağına inandığını, bu sayede 
Suriye’de çeşitli alanlarda yatırım fırsatları 
doğacağını dile getirdi.

RİYAD’DA DÖRTLÜ ZİRVE
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CUMHURBAŞKANI 
ERDOĞAN GAZZE’Yİ 
HATIRLATTI

Gazze’deki insani durumun kötüleştiğini, 
şiddet sarmalını durdurmak için Türkiye’nin 
gayretlerinin devam ettiğini aktaran 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan, Gazze’deki 
insani trajediye son verme zamanının 
geldiğini söyledi.

Cumhurbaşkanımız Erdoğan toplantıda, 
Rusya-Ukrayna savaşında liderler ve teknik 
düzeyde ateşkes ve barış görüşmelerinin 
derhal başlamasının faydalı olacağını, 
Türkiye’nin barış için elinden geleni 
yapmayı sürdüreceğini kaydetti.

“CUMHURBAŞKANI 
ERDOĞAN’LA GÖRÜŞTÜK 
YAPTIRIMLARI 
KALDIRDIM”

ABD Başkanı Donald Trump, dörtlü 
görüşmenin ardından Körfez İşbirliği 
Konseyi-ABD Zirvesi’nin açılışında konuştu.

Suriye Cumhurbaşkanı Şara ile 
zirveden önce görüştüğünü paylaşan 
Trump, “(Suudi Arabistan Veliaht 
Prensi) Muhammed bin Selman 
ve Cumhurbaşkanımız Erdoğan’la 
görüşmemin ardından yeni bir başlangıç 
yapmaları için Suriye’ye tüm yaptırımları 
kaldırıyoruz. Bu onlara yeni bir başlangıç 
için fırsat verecek. Bu yaptırımlar çok güçlü 
ve yıkıcıydı. (Bin Selman) Muhammed ile 
konuştum ve Türkiye’deki arkadaşımla 
(Erdoğan) da konuştum, şu anda onunla 
da telefonda görüştük ama bunun onlara 
bir şans vereceğini çok güçlü bir şekilde 
hissettik, bu onur bana ait oldu.” ifadelerini 
kullandı.

TRUMP ABRAHAM 
ANLAŞMALARINI 
GENİŞLETMEYİ 
ARZULUYOR

Gazze’deki duruma değinen Trump, 

“Yönetimim ve bu bölgedeki pek çok 
kişi, Gazze’deki Filistin halkının güven 
ve onurlu bir geleceğe sahip olması 
yönündeki umudunu paylaşmaktadır.” 
diye konuştu. ABD Başkanı, Gazze 
konusunda tüm esirlerin bırakılması 
gerektiğini, bunun barış yönünde bir 
adım olacağını belirterek “bu konuda 
olumlu gelişmeler beklediğini” aktardı. 
Halefi Joe Biden’in uyguladığı politikalarla 
İran’ı güçlendirdiğini savunan Trump, 
bunun bölgedeki karışıklığa temel neden 
olduğunu ileri sürdü.

Tüm ülkelere İran’a nükleer programı 
için getirilen yaptırımları uygulama çağrısı 
yapan Trump, “İran ile bir anlaşma yapmak 
istiyorum. Ancak bunun gerçekleşmesi için 
(İran) terörü desteklemeyi bırakmalı, kanlı 
vekalet savaşlarını durdurmalı ve nükleer 
silah arayışını kalıcı ve doğrulanabilir bir 
şekilde sonlanmalı.” ifadesini kullandı.

Lübnan’a yakın arkadaşı Michel Issa’yı 
ABD’nin Beyrut Büyükelçisi olarak 
atadığına değinen Trump, bunun Lübnan 

için “komşularıyla barış içinde ve müreffeh 
bir ülke kurmak için tarihi bir fırsat 
olduğunu” dile getirdi.

Trump, başkanlığının ilk döneminde 
İsrail’in bölgedeki Arap ülkeleriyle 
diplomatik normalleşme için imzaladığı 
Abraham Anlaşmalarını genişletmeyi de 
arzuladığını belirtti.

TRUMP’IN YAPTIRIMLARI 
KALDIRMA KARARI
Trump, Suriye’ye yönelik yaptırımları 
kaldıracaklarını duyurmuştu.
Cumhurbaşkanımız Erdoğan ile 
telefonda görüştüklerini hatırlatan 
Trump, “Türkiye’nin lideri Erdoğan’ın 
geçtiğimiz günlerde benzer talebi 
oldu. Orta Doğu’daki diğer saygın 
arkadaşlarım da bunu söyledi 
Suriye’deki yaptırımları kaldıracağız.” 
ifadelerini kullanmıştı.

ŞARA’YA PKK/YPG MESAJI
Trump Suriye Cumhurbaşkanı 
Şara’dan, PKK/YPG’nin elinde olan ve 
DEAŞ’lıların tutulduğu hapishanelerin 
sorumluluğunu devralmasını istedi
Trump, ayrıca dörtlü görüşmeden sonra 
yaptığı açıklamada “Şara ile görüşmem 
çok iyi geçti” ifadelerini kullandı.

TÜRKİYE  
ARTIK YENİ  

BİR LİGDE
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Cumhurbaşkanı ve AK Parti Genel Başkanı Recep Tayyip 
Erdoğan, AK Parti Konferans Salonu’nda düzenlenen, 
Teşkilat Akademisi Liderlik Okulu programında yaptığı 
konuşmada, merkez üssü Konya’nın Kulu ilçesi olan ve 

Ankara’da da hissedilen 5,2 büyüklüğündeki deprem dolayısıyla 
geçmiş olsun dileklerini iletti.

“NEREYE GİTTİĞİMİZİ GAYET  
İYİ BİLEN BİR KADROYUZ”

Her fırsatta, AK Parti için “kökü mazide olan atiyiz” dediğine 
dikkati çeken Erdoğan, “Biz nereden geldiğimizi, ne olduğumuzu, 
nereye gittiğimizi gayet iyi bilen bir kadroyuz. Bizim muhalefetten 
en önemli farkımız budur. Bizim hikayemiz, AK Parti’nin hikayesi işte 
budur. Her biriniz AK Parti teşkilatının bir üyesi, yöneticisi olmanın  

Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan, AK 
Parti Kongre Merkezi’nde “Teşkilat Akademisi 

Liderlik Okulu” programında açıklamalarda 
bulundu. Cumhurbaşkanımız Erdoğan, “Türkiye 

kutupbaşı olarak yeni dönemde hak ettiği 
konuma hızla geliyor. Türkiye’nin ufku açılıyor, 

önü aydınlanıyor, yıldızı giderek daha çok 
parlıyor. Türkiye diplomaside, ekonomide, 

ticarette, turizmde ve diğer alanlarda artık yeni 
bir ligde mücadele ediyor” dedi. 

TÜRKİYE  
ARTIK YENİ  

BİR LİGDE
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“TÜRK, KÜRT, ARAP  
BİRLİKTE VAR OLDUK”
Erdoğan, yaptığı konuşmada, tüm 
insanlığın gözbebeği olan bu stratejik 
coğrafyada Türk, Kürt ve Arap’ın birlikte 
var olduğunu, birlikte savaştığını, galibiyeti 
de mağlubiyeti de birlikte yaşadığını 
söyledi.
Cumhurbaşkanımız Erdoğan, “Coğrafya 
ve tarih, Türk, Kürt ve Arap’ı çözülmez, 
dağılmaz şekilde birbirine sıkıca 
bağlamıştır. Bakın Malazgirt Zaferi’nin 953. 
yıl dönümünde de ifade ettim. Malazgirt, 
Türk, Kürt, Arap’ın ortak zaferidir. Çaldıran, 
Türk, Kürt, Arap’ın ortak zaferidir. Ridaniye, 
Kudüs’ün fethi, İstanbul’un fethi, daha 
nicesi ortak zaferimizdir. Biz bu coğrafyada 
ittifak yapınca büyüdük, güçlendik, cihana 
hükmettik. Ancak dağılınca hep beraber 
fetreti yaşadık. Birbirimize düştüğümüzde 
zayıfladık, geriledik, çok büyük acılar 
yaşadık.” ifadelerini kullandı.
Bunu iyi bilen emperyalistlerin “böl, 
parçala, yönet” politikasını yürüttüğünü 
belirten Erdoğan, “Asırlardır bu kirli oyunu 
oynamayı çok ama çok iyi biliyorlar. 
Onun için aramıza cetvelle çizer gibi 
sınırlar çizdiler. Onun için aramıza nifak 
soktular, fitne soktular. Bizi birbirimizden 
uzaklaştırmak, koparmak için uğraştılar. 
Bizi birbirimize düşman etmek için 
ellerinden geleni yaptılar. Bizim farkında 
olmadıklarımızın onlar farkında.” diye 
konuştu.

yanında Türkiye’nin her köşesini can siperane 
tutan bir uç beyisiniz. Hem gaza ruhunu taşıyan 
nefer hem de gönülleri mamur etme aşkıyla 
yanıp tutuşan birer dervişsiniz. Dervişlik öyle 
ucuz değil. ‘Dervişlik olaydı taç ile hırka, biz dahi 
alırdık 30’a, 40’a.’” ifadelerini kullandı.

Cumhurbaşkanımız Erdoğan, hem Türkiye’yi 
inşa etmek hem de kalpleri inşa etmek için yola 
revan olduklarını söyledi.

Davalarının, misyonlarının, dertlerinin büyük 
olduğunu anlatan Erdoğan, şunları kaydetti:

“Bakın, bu yol meşakkatli bir yol. Bu yol kutlu 
olduğu kadar zorlu bir yol. Bu yol aşk ister, 
heyecan ister, gayret ister, gece gündüz millet 
için çabalama ister. Yanıp tutuşma ister. Biz 
yanacağız ki çevremiz aydınlanacak. Biz bu yola 
başkaları gibi çıkar, rant, rütbe, makam, mevki 
için çıkmadık. Biz bu yola millet uğruna, vatan 
uğruna yanmak için çıktık. Bizim teşkilatımızın 
her bir mensubu şöyle bir şuurda olacak, biz 
önce büyük bir milletin mensuplarıyız, sonra 

büyük bir teşkilatın mensuplarıyız. Her birimizde 
hem bu şuur olacak hem de bunun getirdiği 
özgüven olacak. Biz özgüvenli olacağız ki 
çevremiz de ülkemiz de özgüvenli olsun. Size 
bakanlar sizden cesaret alacak, size bakanlar 
sizden umut devşirecek. Size bakanlar sizden 
heyecan alacak, sizden hayat alacak. Dünya 
yıkılsa, tarumar olsa sizdeki ruh, umut, heyecan, 
cesaret ve fikir dimdik ayakta kalacak. Her 
birinizden bu şuurla, hassasiyetle, omuzlarınızda 
taşıdığınız ağır yükün bilinciyle hareket etmenizi 
bekliyorum. Sizlerle Türkiye Yüzyılı ülküsüne 
giden zorlu mücadelede yol ve dava arkadaşlığı 
yapmaktan bahtiyarlık duyuyorum.”

“BİRLİKTELİĞİMİZE ENGEL 
OLMAK İÇİN HER YOLU 
DENİYORLAR”

Türk, Kürt ve Arap’ın birlikte hareket ederse 
büyük güç olacağını kaydeden Erdoğan, sözlerini 
şöyle sürdürdü:

“TERÖRSÜZ TÜRKİYE’ 
İLE EN BÜYÜK 
ESERİMİZİ İNŞA 
EDİYORUZ”
Cumhurbaşkanımız Erdoğan, 
“Şunu da büyük gururla ifade 
etmek isterim, ‘Terörsüz Türkiye’ 
ile inşallah en büyük eserimizi 
inşa ediyoruz. Bugüne kadar her 
ne yaptıysak, işte bu salonda 
bulunan, bulunmayan geniş AK 
Parti ailesiyle yaptık. Bundan 
sonra da yine birlikte yapacağız.” 
diye konuştu.
15 Temmuz gecesi meydanlarda 
kurulan Cumhur İttifakı ile 
ülkeye daha nice başarılar ve 
zaferler yaşatacaklarını dile 
getiren Erdoğan, “Şehirlerinize 
döndüğünüzde cadde cadde, 
sokak sokak, ev ev her bir 
vatandaşımıza ulaşacak ve şunu 
söyleyeceksiniz, Recep Tayyip 
Erdoğan ve Sayın Devlet Bahçeli 
birlikte, arkalarında aziz bir 
teşkilatla, her ne yapıyorlarsa bu 
millet, bu devlet, geleceğimiz, 
huzurumuz, refahımız için 
yapıyorlar diyeceksiniz. Bu ülkenin 
aleyhine olacak her girişimin 
önünde en başta Recep Tayyip 
Erdoğan durur. En başta Sayın 
Devlet Bahçeli durur diyeceksiniz.” 
ifadelerini kullandı.



“Bölgeye barış gelir, huzur gelir, refah 
gelir. İşte bunu engellemek için her yola 
başvuruyorlar. Kardeşlerim, maalesef zaman 
zaman kurdukları tuzaklarda başarılı da 
oldular. Yaşanan onca acıya, oluk oluk akan 
onca kana rağmen bizi birbirimizden ayırmak 
isteyenlerin oyununa gelenler, tuzağına 
düşenler oldu. Bugün dahi aldananların, 
bugün bile basireti bağlananların, gözünü 
nefret ve kin bürüyenlerin olduğunu 
görüyoruz. Kardeşliğimize pusu kurmaya 
ısrarla devam ediyorlar. Birlikteliğimize, 
dayanışmamıza engel olmak için her yolu 
deniyorlar. Kimileri ihanetle, kimileri cehaletle 
bu ayrışmayı körüklüyor.”

Bu tuzağa düşmeyeceklerin, bu oyunlara 
gelmeyeceklerini vurgulayan Erdoğan, “Şunu 
hiçbir zaman unutmayacağız; Kürt’ü Türk’ten 
ayırırsan yalnız kalır ve yutarlar. Türk’ü 
Kürt’ten ayırırsan, Arap’tan ayırırsan yalnız 
kalır, zayıflar. Onun için içeride de dışarıda 
da ayrıştıran, uzaklaştıran, kutuplaştıran, 
bölen, parçalayan değil birleştiren olacağız. 
Başkaları ne yaparsa yapsın biz, inadına 
kardeşliği savunacağız.” diye konuştu.

“TEMKİNLİYİZ, 
TEDBİRLİYİZ, SABIRLIYIZ 
AMA AYNI ZAMANDA 
İYİMSERİZ, UMUTLUYUZ”

Cumhurbaşkanımız Erdoğan, bölücü 
terör örgütünün fesih kararı aldığını ve silah 
bırakacağını açıkladığını anımsatarak, şöyle 
devam etti:

“Bunu, milletimizin başına musallat olan 
40 yıllık bir musibetten ilanihaye kurtulma 
ve bölgemizin kalıcı huzura kavuşması 
adına müspet karşıladık. Silah bırakma ve 
fesih sürecinin Milli İstihbarat Teşkilatımız 
ve güvenlik birimlerimiz tarafından titizlikle 
izleneceğini ifade ettik. Türkiye Cumhuriyeti 
Devleti’nin pozisyonu son derece nettir. Biz, 
terörü, şiddeti, silahı tamamen terk edene 
suhuletle yaklaşırız. Ama yanlışta ısrar edenle 
de mücadeleden bir milim geri adım atmayız. 
Tarihiyle, kültürüyle, zaferleriyle, binlerce yıllık 
köklü tecrübesiyle hareket eden bir millet, 
bir devlet meseleye nasıl bakarsa, biz de 
meseleye aynen öyle bakıyoruz.

86 milyonun sorumluluğunu taşıdığımızın 
ciddiyetiyle hareket ediyoruz. Unutmayın, 
bin düşünüp bir söylüyoruz. Ayaklarımızı 
yere sağlam basıyoruz. Her meseleyi en 
ince detayına kadar analiz ediyor, istişare 
ediyoruz. İlgili kurumlarımızla, tecrübeli 
arkadaşlarımızla her konuyu hiçbir boşluk 
bırakmadan, hiçbir ihtimali göz ardı 
etmeden çok kapsamlı bir şekilde düzenli 
olarak değerlendiriyoruz. Cumhur İttifakı 

ortağımız MHP ile sıkı koordinasyon, çok 
yakın işbirliği ve eşgüdüm halindeyiz. 
Temkinliyiz, tedbirliyiz, sabırlıyız ama aynı 
zamanda iyimseriz, umutluyuz. Milletimizi, on 
binlerce canını, trilyonlarca dolarlık kaynağını 
yutan 40 yıllık terör girdabından tamamen 
çıkarmakta kararlıyız.”

“TÜRKİYE YENİ BİR LİGDE 
MÜCADELE EDİYOR”

Bugün Ukrayna Devlet Başkanı 
Volodimir Zelenskiy ve heyetini 
Cumhurbaşkanlığı Külliyesi’nde 
ağırladıklarını anımsatan Erdoğan, 
“Rusya-Ukrayna Savaşı’na adil 
bir barışla son verme çabalarını 
konuştuk.” ifadesini kullandı.

Cumhurbaşkanımız Erdoğan, şöyle 
devam etti:

“Dün Sayın Trump, Sayın Muhammed 
bin Selman ve Sayın Ahmed Şara ile dörtlü 
bir telekonferans görüşmesi gerçekleştirdik. 
Sadece son 5 günde Sayın Putin, Sayın 
Macron ve Sayın Meloni ile telefon 
görüşmelerimiz oldu. Yarın Avrupa Siyasi 
Topluluğu Zirvesi’ne katılmak üzere Sayın Edi 
Rama’nın davetiyle Arnavutluk’a gidiyoruz. 
Türkiye kutupbaşı olarak yeni dönemde hak 
ettiği konuma hızla geliyor. Türkiye’nin ufku 
açılıyor, önü aydınlanıyor, yıldızı giderek daha 
çok parlıyor. Türkiye diplomaside, ekonomide, 
ticarette, turizmde ve diğer alanlarda artık 
yeni bir ligde mücadele ediyor.”
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“YARIM ASIRDIR TÜRKİYE’NİN AYAĞINA  
VURULMUŞ BİR PRANGAYI SÖKÜP ATACAĞIZ”
Kimsenin zihninde şüphe, soru işareti, kaygı kalmayacak şekilde “Terörsüz Türkiye”yi 
vatandaşlara hep birlikte anlatacaklarının altını çizen Erdoğan, şunları kaydetti:
“Bizim ve yetkili arkadaşlarımızın çizdiği çerçevede ne için uğraştığımızı, gecemizi 
gündüzümüze ne için kattığımızı insanımıza izah edeceksiniz. Yapıcı üslubu 
hiçbir zaman terk etmeyecek ama hadsizlikler, kışkırtmalar, toplumu rencide ve 
tedirgin eden sorumsuz açıklamalar karşısında da milletimizin hakkını, hukukunu 
koruyacaksınız. Terör meselesini tamamen geride bıraktıktan sonra inşallah Türkiye 
bambaşka bir Türkiye olacak. O zaman huzur daha da artacak, kardeşlik daha da 
perçinlenecek. O zaman kalkınma daha da hızlanacak. O zaman demokrasi daha da 
güçlenecek. Yarım asırdır Türkiye’nin ayağına vurulmuş bir prangayı söküp atacağız. 
İnşallah menzile daha güçlü ilerleyeceğiz. Her birinizin bu şuurla, inançla hareket 
edip milletimizi bilgilendirmenizi rica ediyorum.”
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İşte Cumhurbaşkanımız 
Erdoğan’ın açıklamalarından öne 
çıkan satır başları:

Türkiye ekonomisinin nereden 
nereye geldiğini en iyi sizler biliyorsunuz. 
23. yılına giren bu yolculuk süresince 
daima sizlerle dayanışma içinde olduk. 
Koordinasyon içinde hareket ettik. ihracat 
başta olmak üzere Türkiye’nin ekonomisinin 
her alanında yazdığı başarı hikayesine 
birlikte imza attık. Yılda sadece 32 milyar 
dolar ihracat yapabilen bir ülkeyi 264 
milyar dolar ihracat yapan ülke sınıfına 
biz çıkardık. İş dünyamızı, girişimcilerimizi, 

yatırımcılarımızı dünya pazarlarına sizlerle 
birlikte açtık. Yine bu dönemde ülkemizi, 
demokrasimizi ve ekonomimizi de nice 
saldırın sıkıntının üstesinden beraberce 
geldik. Yani 23 yılda ne yaptıysak birlikte 
yaptık, birlikte başardık.

“İHA, SİHA 
TEKNOLOJİSİNDE 
PARMAKLA GÖSTERİLEN 
KONUMA GELDİK”

Savunma sanayinde özellikle insansız 
hava araçlarında biliyorsunuz küresel ölçekte 
ilk üçteyiz. Dün İspanya’da projemiz için 

önemli bir mutabakat imzalandı. İhracat 
başarısını TOGG’da da elde etmemiz 
pekala mümkündür. Yeter ki biz kendimize 
güvenelim, özgüven sahibi olalım. Allah’ın 
izniyle gerisi zamanla birlikte gelecektir. 
Dünyanın en büyük şantiyesine çevirdiğimiz 
deprem bölgesinde inşaat çalışmaları yedi 
gün 24 saat esasına göre yürüyor. Bir dönem 
olmadık bahaneler öne sürülerek ülkemize 
verilmeyen İHA, SİHA teknolojisinde şimdi 
dünyada parmakla gösterilen konuma 
geldik. Savunma sanayii ürünü almak için 
başkalarının kapısını çalan bir ülkeyken artık 
kapısı çalınan bir ülke olduk. 

DEVLET DİZ ÇÖKMEZ
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 

Erdoğan, TOBB İkiz Kuleler’de 
TOBB Hizmet Şeref Belgesi ve 

Plaket Töreni’nde açıklamalarda 
bulundu. Cumhurbaşkanımız 

Erdoğan, “Türkiye Cumhuriyeti 
Devleti büyük bir devlettir 

kudretli bir devlettir devletimiz 
hiçbir gücün karşısında diz 

çökmez ve çökmemiştir. Türkiye, 
geldiğimiz noktada bu meseleyi 

artık bir hal yoluna koymuştur. 
Devletimizin toprak bütünlüğü 

milletimizin birlik ve beraberliği, 
üniter yapımız, bayrağımız, 

resmi dilimiz asla tartışma 
konusu değil” dedi.
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“TERÖRÜN MALİYETİ 2 
TRİLYON DOLAR”

Türkiye ekonomisinin hedeflerine 
ulaşmasında sizlerin yapıcı yol gösterici 
politikalar üretmesi bizim için büyük 
önem taşıyor. Bilhassa terörsüz Türkiye 
çabalarımızın menziline kazasız belasız 
ulaşmasında, sizlerin desteği ve katkısı 
kritik öneme sahip. Türkiye 41 yıl boyunca 
bölücü terörün kanlı eylemlerine sahne oldu. 
Bu süre zarfında terörle mücadelede 10 
binden fazla güvenlik görevlimizi maalesef 
şehit verdik. Terörün Türkiye’ye doğrudan 
ve dolaylı maliyeti 2 trilyon doları buluyor. 
Terör sadece terör olarak kalmadı, terör 
üzerinden maalesef değişik sektörler ortaya 
çıktı. Terör baronları diyoruz ya işte terörün 
varlığından terör eylemlerinden örgüt 
kadar başkaları da şahsi rant elde ettiler. 
Terör meselesi üzerinden siyasi istismar 
yapanlar terör bataklığında kendi kirli 
fikirlerini, kirli emellerine yaymak isteyenler 
oldu. Geçmişte bu meselenin çözümü 
için bilhassa merhum Özal döneminde 
çok cesur adımlar atıldı. Binlerce annenin 
yüreğine kor bir ateş düştü. Biz de göreve 
geldiğimiz andan itibaren hep ülkemizin 
demokrasi açığını özellikle kapatmak 
hem de terör belasından ülkemizi ve Kürt 
kardeşlerimizi kurtarmak için hakikaten çok 
büyük emek verdik.

“DEVLET DİZ ÇÖKMEZ”
Maalesef bugün de aynı şebekenin 

hezeyanlarıyla karşılaşıyoruz. Bölücü 
örgüt çıkıyor, kendini fes ettiğini ve silah 
bırakacağını açıklıyor. Neredeyse yarım 
asırdır kanla yazılan bir ihanet sayfasının 
tamamen kapanması noktasında önemli 
bir fırsat penceresi aralanıyor. Doğu ve 
güneydoğu bölgemizde vatandaşlarımız 
terör tehdidi altında yaşamaktan inşallah 
artık kurtuluyoruz diyerek sokaklarda 
meydanlarda sevinç halayları çekiyor. Ama 
bakıyorsunuz birileri adeta karalar bağlamış 
durumda. Ellerindeki o kanlı sektörü, o 

istismar tezgahını kaybetmekten korkanlar, 
neredeyse terör örgütüne yalvaracaklar. 
İşte böyle derin bir hayal kırıklığı yaşıyorlar. 
Türkiye Cumhuriyeti Devleti büyük bir 
devlettir kudretli bir devlettir devletimiz 

hiçbir gücün karşısında diz çökmez ve 
çökmemiştir. Türkiye, geldiğimiz noktada 
bu meseleyi artık bir hal yoluna koymuştur. 
Devletimizin toprak bütünlüğü milletimizin 
birlik ve beraberliği, üniter yapımız, 
bayrağımız, resmi dilimiz asla tartışma 
konusu değil. Ne yapılıyorsa tek millet, 
tek bayrak, tek vatan, tek devlet diyerek 
sembolleştirdiğimiz ilkelerimiz çerçevesinde 
yapılmaktadır. Yapıcı eleştirilere tenkitlere 
tekliflere sonuna kadar açığız. Bundan da 
büyük memnuniyet duyarız ama terörsüz 
Türkiye çabalarının zorlaştırılmasına iyi 
niyetli bakmayız. Kimsenin kaygısı endişesi 
korkusu olmasın biz Sayın Bahçeli ile birlikte 
ne yaptığımızı çok iyi biliyoruz. Devletimizin 
tüm kurumları kadroları ne yaptıklarını 
çok iyi biliyorlar. Terörsüz Türkiye en çok 
da Türkiye ekonomisini şaha kaldıracaktır. 
Türkiye artık yeni ligde top koşturmaya 
başlayacak, onun için de terörsüz Türkiye 
yürüyüşümüzde en çok da sizlere görev 
düşüyor.



Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan, Tiran’da 
Avrupa Siyasi Topluluğu 
Zirvesi Genel Oturumu’nda 
konuştu. Cumhurbaşkanımız 
Erdoğan, “Uluslararası 
alandaki güven bunalımının 
aşılması için adil ve kapsayıcı 
bir küresel yönetişim 
mimarisinin tesis edilmesine 
ihtiyaç var” dedi. Erdoğan, 
Türkiye’de gerçekleşen tarihi 
Rusya-Ukrayna müzakereleri 
ile önemli bir fırsat penceresi 
aralandığını kaydetti. 
Erdoğan ‘Barışın kaybedeni 
olmaz’ mesajı verdi.

Cumhurbaşkanımız Erdoğan 
Avrupa Siyasi Zirvesi’nde 
önemli açıklamalarda bulundu. 
Erdoğan, “İnsanlarımızın ve 

dolayısıyla mal, hizmet ve sermayenin 
hareketliliğini kısıtlayan Schengen gibi vize 
uygulamalarının gözden geçirilmesi şart” 
dedi.

Cumhurbaşkanımız Erdoğan, adil küresel 
sistem vurgusu yaparak, işbirliği ve ortak 
eylem ruhuyla hareket edilmeli çağrısı yaptı. 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan, “Uluslararası 
alandaki güven bunalımının aşılması için 
adil ve kapsayıcı bir küresel yönetişim 
mimarisinin tesis edilmesine ihtiyaç var” 
dedi. Erdoğan, ‘barışın kaybedeni olmaz’ 
mesajı verdi.

Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
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BARIŞIN 
KAYBEDENİ 

OLMAZ
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Erdoğan, “Kalıcı ateşkesin yanı sıra insani 
yardım sevkiyatının teminat altına alınması 
ve Gazze’nin yeniden yaşanabilir hale 
getirilmesi için tüm imkanlarımızı seferber 
etmeliyiz.” dedi.

Erdoğan, Arnavutluk’un başkenti Tiran’da 
düzenlenen Avrupa Siyasi Topluluğu 6. 
Zirvesi Genel Oturumu’nda konuştu.

Zirveye katılmaktan duyduğu 
memnuniyeti dile getiren Erdoğan, 
Arnavutluk Başbakanı Edi Rama başta 
olmak üzere zirvenin düzenlenmesinde 
emeği geçenlere teşekkür etti.

“Kıtamızı yeniden tanımlayacak yeni bir 
vizyonu konuşmak için bir araya geldik. 
Birlik içinde işbirliği temelinde ve ortak 
eylem ruhuyla hareket etmemiz, her 
zamankinden daha fazla önem taşıyor.” 
diyen Erdoğan, şöyle konuştu:

“Uluslararası alandaki güven bunalımının 
aşılması için adil ve kapsayıcı bir küresel 
yönetişim mimarisinin tesis edilmesine 
ihtiyaç var. Güvenliğin bölünmezliği ve 
refahın daha hakkaniyetli paylaşılması 
ilkeleri üzerinde bina edilecek bu dönüşümü 
bizler Avrupa kıtası olarak öncelikle kendi 
evimizde başlatmalıyız. Savunma sanayii, 
enerji, ulaştırma koridorları ve bağlantısallık, 
arz ve tedarik zincirleri, dijital piyasalar 
ve kritik mineraller gibi muazzam işbirliği 
potansiyeline sahip olduğumuz birçok alan 
bulunuyor.

Avrupa güvenliğinin geleceğini istişare 
ettiğimiz bu kritik dönemde Avrupa 
Birliğinin kendi savunma sanayisini 
geliştirmesine yönelik gayretler faydalıdır. 
Bu çabaların NATO’nun merkezi rolünü 
aşındırmayacak şekilde birlik üyesi olmayan 
müttefikleri de kapsaması gerektiğini 
düşünüyoruz. ReArm ve SAFE gibi 
girişimlerin bu anlayışla yürütülmesinin 
Avrupa güvenliğinin hayrına olacağına 
inanıyoruz. Geçmişte Avrupa’da yaşanan 
birçok savaş ve ihtilaf bize göstermiştir ki, 
savunma ve güvenlik gibi son derece hayati 
olan konularda bölündükçe zayıflıyoruz, 
birleştikçe güçleniyoruz.”

“SCHENGEN GİBİ VİZE 
UYGULAMALARININ DA 
GÖZDEN GEÇİRİLMESİ 
ŞART”

Avrupa’nın ortak geleceğini düşünürken 
hiç şüphesiz ekonomik güvenliklerini 
teminat altına alacak adımları da istişare 
etmeleri gerektiğini dile getiren Erdoğan, şu 
hususlara dikkati çekti:

“Türkiye, 1,3 trilyon dolar ekonomik 
büyüklüğü, 85 milyonu aşan genç ve 

dinamik nüfusu, rekabetçi sanayisi ve büyük 
tüketim pazarlarına doğrudan erişimiyle 
kritik önemdedir. Avrupa Birliği ile Gümrük 
Birliğimizin güncellenmesinin, tedarik 
zincirlerinin güvenliğine katkı sunacağı 
kanaatindeyiz. Ayrıca, bu adımın otomotiv, 
ilaç, savunma sanayii gibi kritik sektörlerde 
ortak üretim ve yatırım imkanlarının önünü 
açacağına inanıyoruz. İnsanlarımızın ve 
dolayısıyla mal, hizmet ve sermayenin 
hareketliliğini kısıtlayan Schengen gibi vize 
uygulamalarının da gözden geçirilmesi şart.”

Erdoğan, son yıllardaki yatırımlar ve 
doğal gaz alanındaki anlaşmalarla Türkiye’yi 
bölge coğrafyası için önemli bir enerji 
merkezi haline getirme hedeflerine adım 

adım yaklaştıklarını belirterek, “Bölgenin 
en gelişmiş enerji altyapısına sahip ülkesi 
olarak enerji dönüşüm sürecinde Türkiye, 
Avrupa’da önemli bir aktördür. Yenilenebilir 
enerji alanındaki adımlarımız sadece ülkemiz 
için değil, tüm bölge için fırsatlar sunuyor. 
Çok taraflı ulaştırma güzergahlarının 
merkezinde konumlanan Türkiye, Avrupa’nın 
kesintisiz tedarik zincirlerinin muhafazasına 
ciddi katkı sağlıyor.” dedi.

“2022’DEN BU YANA 
İLK KEZ ÖNEMLİ FIRSAT 
PENCERESİ ARALANDI”

Ukrayna’da silahların susması ve barış 
zeminin oluşturulması için kritik dönemeçte 
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olunduğunu vurgulayan Erdoğan, şunları 
kaydetti:

“Geçmişte olduğu gibi bugün de 
kapsamlı bir ateşkes öncelikli olmak üzere 
çözüme dönük çabaların her birine katkı 
sağlıyoruz. Sürecin hassasiyetine binaen 
bir dayatmada bulunmaksızın tarafların 
teşvik edilmesi, adil ve kalıcı barışa 
ulaşılması bakımından çok önemlidir. 
Sayın (Donald) Trump, (Vladimir) Putin 
ve (Volodimir) Zelenskiy ile ayrı ayrı 
görüşmelerimiz oldu. Sayın (Emmanuel) 
Macron ve (Giorgia) Meloni beni aradılar. 
Zelenskiy dün Ankara’daydı. Kendisiyle 
görüşmemiz sonrasında teknik görüşmelere 
başlama kararı aldık. Mart 2022’den bu 
yana ilk kez akan kanı durdurma noktasında 
önemli fırsat penceresi aralandı. Nitekim 
şu anda İstanbul’da Dışişleri Bakanımın 
riyasetinde görüşmeler Rusya, Ukrayna, 
Türkiye arasında devam ediyor. Bunun heba 
edilmemesi gerektiğine inanıyorum. Gelinen 
aşamada barışın süratle tesisi için Ukrayna 
ve Rusya arasında diyalog kanallarının açık 
tutulması için buradaki tüm ortaklarımızın 
desteğine güveniyoruz. Her zaman ifade 
ettiğim gibi adil bir barışın kaybedeni 
olmayacaktır. Türkiye, bu süreçte üzerine 
düşenleri yapmaya devam edecektir.”

“ATEŞKES İÇİN 
AVRUPA’NIN GEREKEN 
İLGİYİ GÖSTERMESİNİ 
BEKLİYORUZ”

Cumhurbaşkanımız Erdoğan, 

Gazze’de 20 aydır eşi görülmemiş bir 
insani felaketin yaşandığına, her gün 
çoğu çocuk ve kadın onlarca masumun 
katledildiğine dikkati çekerek, şöyle 
devam etti:

“Buna ‘dur’ demek, ‘artık 
yeter’ demek mecburiyetindeyiz. 
Netanyahu’nun uzlaşmaz, saldırgan 
ve kibirli tutumu, Gazze ile birlikte 
tüm bölgemizi burada yaşayan farklı 
inançlardan insanları da tehlikeye 
atıyor. Gazze’de ateşkesin tesisi için 
de Avrupa’nın gereken iştiyak ve ilgiyi 
göstermesini bekliyoruz. Gazze’de 2 
milyondan fazla insanın açlığa mahkum 
edilmesi karşısında uluslararası camianın 
eylemsiz kalması ne vicdani kıstaslarla 
ne insanlık onuruyla bağdaşmaktadır. 
Kalıcı ateşkesin yanı sıra insani yardım 
sevkiyatının teminat altına alınması 
ve Gazze’nin yeniden yaşanabilir hale 
getirilmesi için de tüm imkanlarımızı 
seferber etmeliyiz. Esas hedefimiz 
ise sürdürülebilir tek çözümü teşkil 
edecek olan iki devletli çözümü hayata 
geçirmek olmalıdır.”

“İŞBİRLİĞİNİ SAĞLADIĞIMIZDA 
ÜSTESİNDEN GELEMEYECEĞİMİZ 
TEHDİT KALMAYACAK”
Suriye’de yaklaşık 14 yıldır süren çatışmaların 
sona ermesiyle yeni ve umut dolu bir 
sayfanın açıldığını ifade eden Erdoğan, 
şunları söyledi:
“ABD Başkanı Sayın Trump’ın Suriye’ye 
yönelik yaptırımları kaldıracağını duyurması, 
Suriye’nin bir an önce refaha kavuşması için 
atılmış çok kıymetli bir adımdır. Bu kararıyla 
Sayın Trump, bölgesel istikrara ve kalkınmaya 
verdiği önemi bir kez daha göstermiştir. 
Söz konusu kararın diğer ülkelere de örnek 
olmasını diliyoruz. Avrupa Birliği tarafından 
sabık rejime yönelik getirilen yaptırımların 
aynı şekilde ivedilikle kaldırılmasını, yeniden 
imar faaliyetleri için mali destek sağlanmasını 
bekliyoruz. Elbette bu destek ülke dışındaki 
Suriyelilerin gönüllü, onurlu ve güvenli geri 
dönüşlerini de hızlandırıcı bir etki yapacaktır.
Belirsizliklerin arttığı mevcut ortam, bizleri 
ortak çözümler etrafında kenetlenmeye 
mecbur kılıyor. Dayanışmayı, kaynaklarımızı 
iyi kullanmayı ve samimi işbirliğini 
sağladığımızda kıta olarak üstesinden 
gelemeyeceğimiz tehdit ve sınama 
kalmayacağına canıgönülden inanıyorum. 
Bu düşüncelerle toplantımızın güvenli, 
müreffeh ve istikrarlı bir Avrupa için hayırlar 
getirmesini temenni ediyorum.”
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5 MİLYAR METREKÜPLÜK 
DOĞAL GAZ KEŞFETTİK
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan, 

İstanbul Fizik Tedavi ve Rehabilitasyon 
Eğitim ve Araştırma Hastanesi’nin 

açılışında yaptığı açıklamada, “Göktepe-3 
Kuyusu’ndan dün müjdeli bir haber aldık. 

Büyük titizlikle yürütülen çalışmalar 
neticesinde hamdolsun sahada 75 milyar 
metreküplük yeni doğal gaz keşfi yaptık. 

Bu miktarla konutlarımızın ihtiyacını 
yaklaşık 3,5 yıl boyunca tek başına 

karşılayacağız. Doğal gaz keşfimizin 
ekonomik değeri ise 30 milyar dolardır” 

ifadelerini kullandı.
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Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan, İstanbul Fizik Tedavi 
ve Rehabilitasyon Eğitim ve 
Araştırma Hastanesi’nin açılışında 

yaptığı konuşmada, İstanbul’un yanı sıra 
Türkiye’nin 81 ilinde görev yapan sağlık 
çalışanlarına, sağlık hizmeti sunmak için 
gösterdikleri fedakarca gayret dolayısıyla 
teşekkür etti.

“ŞİMDİ YURT DIŞINDAKİLER 
TEDAVİ İÇİN TÜRKİYE’YE 
GELİYOR”

Cumhurbaşkanımız Erdoğan, 2002 yılında 
iktidar sorumluluğunu üstlenirken Türkiye’yi 
dört sütun üzerinde yükselteceklerinin sözünü 
verdiklerini, bunların da eğitim, sağlık, güvenlik 
ve adalet olduğunu ifade etiklerini söyledi.

Bugün geriye dönüp baktıklarında millete 
verdikleri sözü tutmuş olmanın bahtiyarlığını 
yaşadıklarını dile getiren Erdoğan, “Sadece 
bu alanlarda değil, bir başlıkta Türkiye’yi 
hayal dahi edilemeyecek seviyelere getirdik. 
Sağlık, bizden önce milletimizin en fazla 
şikayet ettiği alanlardan biriydi. Hatırlayın, 
gerek Sosyal Güvenlik Sistemi, gerek altyapı, 
gerek donanım noktasında sağlık sistemimiz 
adeta dökülüyordu. Sorunlar yumağı içinde 
kaybolmuş sağlık hizmetinin her iki tarafını 
da bizar eden, bıktıran, bunaltan karmaşık 
bir sistem vardı. Ne demek istediğimi yaşı 
özellikle 35, 40’ın üzerinde olan vatandaşlarım 
gayet iyi bilir. Doktorunu bulmanın ayrı, ilacını 
temin etmenin ayrı dert olduğu o günleri 
iliklerine kadar yaşamış bir kardeşinizim. 
Bu mağduriyeti tıpkı benim gibi Türkiye’de 
hemen her vatandaşım gayet iyi bilir.” 
ifadelerini kullandı.

Cumhurbaşkanımız Erdoğan, sağlam 

girenin bile hasta çıktığı o yapıyı reforme 
etmek, kimi yerlerde kökten değiştirmek 
için çok mücadele ettiklerini belirterek, 
“Türkiye bugün, bırakın hastanelerde sunulan 
hizmetleri, 2 milyon 840 binin üzerinde 
vatandaşına evde sağlık hizmeti verebilen 
bir ülke haline geldi. Hekim ve hemşire 
sayısından, emar, tomografi, diyaliz gibi 
ultrasonografi gibi kritik araç gereçlere kadar 
her alanda çok büyük artışlara imza attık. 
Bakınız şurası da çok önemli. Eskiden bizim 
vatandaşlarımız yurt dışına sağlık hizmeti 
almaya gidiyordu. Şimdi ise yurt dışından, 
hatta dünyanın en zengin ülkelerinden 
milyonlarca kişi sağlık hizmeti almak için 
Türkiye’ye geliyor. Çam Sakura’ya geliyor.” 
diye konuştu.

Sağlıkta kurdukları sistemin dünyanın 
pek çok ülkesi tarafından örnek alındığına 
dikkati çeken Erdoğan, “Özellikle belli 
alanlarda Türkiye küresel bir destinasyona 
dönüştü. Sağlık turizmi, ülkemizin dünyada 
öne çıktığı alanlardan biri oldu. Hele hele 
burası, zira fizik tedavi imkanlarının en üst 
seviyede olduğu bu merkez, inanıyorum ki 
dünyanın birçok ülkesinden hastaların geldiği 
yer olacak. Türkiye sadece modern sağlık 
altyapısıyla değil, dünyanın en kapsamlı ve 
en düşük maliyetli genel sağlık sigortasıyla 
da takdir topluyor. İşsizinden öğrencisine 

kadar herkes bu sistemin kapsam alanı içine 
girdi. Sağlıkta daha burada sayamayacağımız 
nice gelişmenin en büyük şahidi, bizatihi 
milletimizin ta kendisidir.” sözlerini sarf etti.

 “SAKARYA GAZ 
SAHASI’NDAKİ KEŞFİMİZ, 
MİLLETİMİZ İÇİN DÖNÜM 
NOKTASI OLDU”

Türkiye’yi başarıdan başarıya koşturdukları 
bir diğer başlığın da enerji olduğuna değinen 
Erdoğan, “Nükleer enerjiden hidroelektriğe, 
rüzgardan jeotermale, güneş enerjisinden 
petrol ve doğal gaza kadar her alanda ciddi 
yatırımlar yaptık. Bu alanda ülkemizin gerçek 
potansiyelini açığa çıkarmanın gayretindeyiz.” 
dedi. Cumhurbaşkanımız Erdoğan, bir 
taraftan ülkenin enerji köprüsü olma 
vasfını güçlendirirken, diğer taraftan enerji 
kaynaklarını çeşitlendirmeye gayret ettiklerini 
belirterek, “Çevreci maskesi takan beşinci kol 
elemanlarının karşı çıkmasına rağmen Akkuyu 
Nükleer Enerji Santrali projemizle ülkemizi 
farklı bir lige taşıdık. Karadeniz ve Gabar’daki 
keşiflerimiz sayesinde enerjide yeni dönemin 
kapılarını açtık. Sakarya Gaz Sahası’ndaki 
keşfimiz, milletimiz için kelimenin tam 
anlamıyla dönüm noktası oldu.” diye konuştu.

“Bulanlar ancak arayanlardır.” şiarıyla 
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Hastanedeki hastaları ziyaret etti
Cumhurbaşkanımız Erdoğan, Avrupa’nın en büyük fizik tedavi hastanesi olan 
Bahçelievler’deki sağlık tesisinin açılışını gerçekleştirdikten sonra tedavi gören hastalara 
ziyarette bulundu. Fizik tedavi gören bir genç kızın sağlık durumuna ilişkin doktorlardan bilgi 
alan Erdoğan, kıza, “Çok başarılı. Yakında inşallah voleybola da başlar. Bak nasıl gülüyor. Ama 
baskete başlarsan benimle oynayacaksın.” dedi.
Erdoğan, tedavi gören başka bir çocukla da sohbet ederek fotoğraf çektirdi.
Hastanede tedavi gören ve bugün doğum günü olan “Eymen” isimli çocuğa pasta sürprizi 
yapan Erdoğan, birlikte pasta kestiği Eymen’in bu özel gününü kutladı.
Hastanede yatan bir kadınla da görüşen Erdoğan, kadının kendisine teşekkür etmesi üzerine, 
“Allah şifa versin.” dedi. Gaziantep’ten tedavi görmek için hastaneye gelen kadınla da sohbet 
eden Cumhurbaşkanımız Erdoğan, sonrasında sağlık personeliyle fotoğraf çektirdi.
Cumhurbaşkanımız Erdoğan, hastanedeki bazı hastaları da ziyaret ederek, durumlarına ilişkin 
doktorlardan bilgi aldı. 

sondaj çalışmalarını kararlılıkla devam 
ettirdiklerini bildiren Erdoğan, “Filomuzu 
yeni gemilerle takviye ettik. Kendi bölgemiz 
yanında yurt dışında da farklı işbirlikleri 
geliştirdik. Yani enerjide de bağımsızlığımızı 
kazanmak için içeride ve dışarıda yoğun 
mücadele içinde olduk. Şu anda sismik 
araştırma, sondaj gemilerimiz nerede biliyor 
musunuz? Ta Somali’de. Oralarda sondaj 
yapıyorlar. Bu mücadelenin meyvelerini 
toplamaktan büyük memnuniyet duyuyoruz.” 
ifadelerini kullandı.

“GÖKTEPE-3 KUYUSU’NDAN 
DÜN MÜJDELİ BİR HABER 
ALDIK”

Cumhurbaşkanımız Erdoğan, bugüne 
kadar Akdeniz’de 11, Karadeniz’de 38 sondaj 
yaptıklarına işaret ederek, şunları söyledi:

“7. nesil sondaj gemimiz Abdülhamid Han 
ile Göktepe-3 Kuyusu’nda 27 Mart’ta başlayan 
çalışmalarımız dün itibarıyla tamamlandı. 2 
bin 154 metre su derinliğinde açılan 49 günlük 
sondaj log ve test operasyonları sonucunda 
3 bin 500 metre derinlikte tamamlanan 
Göktepe-3 Kuyusu’ndan dün müjdeli bir haber 
aldık. Büyük titizlikle yürütülen çalışmalar 
neticesinde hamdolsun sahada 75 milyar 
metreküplük yeni doğal gaz keşfi yaptık. Bu 
miktarla konutlarımızın ihtiyacını yaklaşık 3,5 
yıl boyunca tek başına karşılayacağız. Doğal 
gaz keşfimizin ekonomik değeri ise 30 milyar 
dolardır. Sahanın geliştirilmesinde Sakarya 
Projesi için yaptığımız yatırımlarla yüzer 
üretim platformunu kullanacağız. Dolayısıyla 
sahanın ekonomik katkısı çok daha büyük 
olacak. Yeni keşfimizin ülkemize, milletimize 
hayırlı olmasını diliyorum.”

Keşifte emeği geçen herkese teşekkür 
eden Erdoğan, “Önümüzdeki döneme dair 
şunu da ifade etmek istiyorum. Karadeniz’deki 
üretimin ilk fazının tamamlandığının müjdesini 
vermiştik. Günlük 9,5 milyon metreküp 
üretimle 4 milyon hanenin ihtiyacını 
Karadeniz’den karşılıyoruz. 2026 yılında ikinci 
fazla üretimi iki katına, 2028 yılında üçüncü 
fazla dört katına çıkarmayı hedefliyoruz. 
Enerjide de tam bağımsız Türkiye hedefimize 
ulaşana kadar durmadan, dinlenmeden, 
eleştirilere ve engellere aldırmadan yola 
devam edeceğiz.” şeklinde konuştu.

Cumhurbaşkanımız Erdoğan, yapılan her 
yatırımın, inşa edilen her tesisin, yapılan her 
keşfin kendilerini Türkiye Yüzyılı’na bir adım 
daha yaklaştırdığını aktardı.

Hastanenin İstanbul’a kazandırılmasında 
emeği geçenlere, sağlık çalışanlarına teşekkür 
eden Erdoğan, sağlık hizmeti alacaklara 
Allah’tan şifa diledi.
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GENÇFEST’TE TÜRKİYE 
YÜZYILI GENÇLİĞİ 
İSTANBUL’DA BULUŞTU

AK Parti Genel Merkez Gençlik 
Kolları tarafından düzenlenen; 

Cumhurbaşkanımız ve Genel 
Başkanımız Sayın Recep Tayyip 

Erdoğan’ın katılımlarıyla 
gerçekleştirilen GENÇFEST, 

Türkiye’nin dört bir yanından 
binlerce gencin katılımıyla 

İstanbul’da olağanüstü ilgiyle 
gerçekleşti.
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Festival, yalnızca bir 
buluşma değil; ortak bir 
heyecanın, inancın ve 
Türkiye Yüzyılı vizyonuna 

duyulan bağlılığın sahada yankı 
bulduğu özel bir organizasyon 
olarak kayıtlara geçti.

Alan Doldu Taştı, 
Heyecan Nabızları 
Zorladı

Basketbol Gelişim Merkezi’nde 
gerçekleştirilen etkinlik alanı sabah 
saatlerinden itibaren dolmaya 
başladı. Türkiye’nin dört bir 
yanından gelen gençler, saatler 
öncesinden festival alanına ulaştı. 

GENÇFEST kapsamında, açık 
alanlarda müzik dinletileri, stantlar, 
atölyeler, sosyal alan buluşmaları ve 
interaktif uygulamalar yer aldı. Gün 
boyunca çeşitli şehirlerden gelen 
teşkilat mensupları arasında yoğun 
bir etkileşim sağlandı.

İstanbul Teşkilatı 
Güçlü Katılım Gösterdi

İstanbul Gençlik Kolları, 
program boyunca etkin katılım ve 
sorumlulukla boy gösrerdi.

İlçe gençlik kollarının da 

katılımıyla, sahadaki geniş etki alanı 
öne çıktı. Alanın farklı bölgelerinde 
aktif görev alan İstanbul teşkilatı, 
hem katılımcı hem katkı sunan 
rolüyle organizasyonun dinamiğine 
güç verdi.

Üniversite teşkilatlarının da hazır 
bulunduğu etkinlikte, kampüslerden 
sahaya taşınan heyecan, ortak bir 
buluşma noktasına dönüştü.

GENÇFEST’te Sahne 
Programları Yoğun  
İlgi Gördü

GENÇFEST kapsamında 
düzenlenen sahne programlarında, 
sanatçılar gençlerle bir araya geldi.

Festival programına katılan 
isimler arasında rap sanatçısı 
Sagopa Kajmer, pop müziğin 



 www.akpartiistanbul.com                 

 
AK GENÇLİK 52

tanınan ismi Ferhat Göçer ve 
Erdem Kınay yer aldı.

Sagopa Kajmer, sahnede 
seslendirdiği parçalarla 
katılımcılardan yoğun ilgi gördü. 
Ferhat Göçer’in sahne performansı 
sırasında bazı şarkılara katılımcılar 
da eşlik etti.

Erdem Kınay ile heyecanlı 
dakikalar yaşandı. Sahne 
programları süresince alanın 
birçok noktasında yüksek katılım 
gözlemlendi.

Cumhurbaşkanımız 
Erdoğan’dan Gençliğe 
Mesaj: “Türkiye 
Yüzyılı’nın Teminatı 
Sizsiniz”

Cumhurbaşkanımız Sayın 
Recep Tayyip Erdoğan, alanda 
gençlerle buluştuğu konuşmasında, 
Türkiye’nin gelecek vizyonunun 
ancak kararlı, çalışkan ve inançlı 
bir gençlikle mümkün olacağını 
vurguladı.

“Biz bu ülkenin geleceğini 
gençlerle kuruyoruz. Söz de sizde, 
yol da sizindir” ifadeleri, alanda 
bulunan gençler tarafından uzun 
süre alkışlandı.

Konuşma boyunca sık sık 
“Gençlik Erdoğan’la” sloganları 
yükselirken, festival alanında 
Cumhurbaşkanımıza duyulan 
teveccüh ve bağlılık güçlü şekilde 
hissedildi.

GENÇFEST: Heyecan 
ve Birliktelik Aynı 
Salonda 

GENÇFEST, gençlik teşkilatlarının 
sahadaki görünürlüğünü artıran ve 
farklı bölgelerden gelen katılımcılar 

arasında etkileşim sağlayan bir 
organizasyon oldu.

Program, teşkilat mensuplarının 
bir araya gelerek ortak hedefler 
doğrultusunda motivasyonlarını 
tazelemesine imkân sundu.

Etkinlik sonunda yapılan 
değerlendirmelerde, geniş 
katılımlı buluşmaların gençlik 
çalışmalarına olumlu katkı sağladığı 
ve bu tür organizasyonların devam 
ettirilmesinin önem taşıdığı ifade 
edildi.
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AK Parti İstanbul İl Gençlik Kolları, üniversite 
teşkilat çalışmaları kapsamında İstanbul Medipol 
Üniversitesi’nde öğrencilerle bir araya geldi.

Programa İl Gençlik Kolları Başkanı Nevzat Yüce, 
Gençlik Kolları MKYK Üyesi Kaan Uçan ve İl 
Üniversiteler Başkanı Hamza Taşdemir katıldı.

Genç Karavan Kampüste 
Öğrencilerle Buluştu

Üniversite yerleşkesinde kurulan Genç Karavan etrafında 
öğrencilerle sohbet edildi, kampüs gündemlerine dair fikir 
alışverişinde bulunuldu. Samimi bir atmosferde gerçekleşen 
buluşmada, öğrenci arkadaşlarımızın düşünceleri can kulağıyla 
dinlendi, üniversite gençliğinin beklentileri üzerine görüşler 
üzerine sohbetler edildi, fikir alışverişlerinde bulunuldu.

İstanbul İl Gençlik Kolları, üniversitelerde gençliğe doğrudan 
temas etmeye ve kampüs ortamlarında düzenli buluşmalar 
gerçekleştirmeye devam ediyor.

MEDİPOL ÜNİVERSİTESİ’NDE 
GENÇLİK BULUŞMASI
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AK Parti Beylikdüzü Gençlik 
Kolları, ilçede faaliyet 
gösteren genç esnaflarımızı 
ziyaret etti. Gerçekleştirilen 
saha çalışmasında, 
esnaflarımızla birebir 
görüşmeler yapılarak talep 
ve öneriler can kulağıyla 
dinlendi.

Beylikdüzü’nde 
gerçekleştirilen 
ziyaretlerde, genç 
girişimci ve esnafların 
beklentileri hassasiyetle 

not alındı; ilçede ekonomik hayata 
katkı sunan genç esnafların 
desteklenmesine yönelik fikir 
alışverişinde bulunuldu. AK Parti 
Gençlik Kolları, üretimin ve emeğin 
merkezinde yer alan gençlerin 
yanında olmaya devam ediyor.

AK PARTİ BEYLİKDÜZÜ 
GENÇLİK KOLLARI GENÇ 
ESNAFLA BİR ARAYA GELDİ
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2025 yılının “Aile Yılı” ilan edilmesiyle 
birlikte, AK Parti olarak toplumumuzun en 
temel yapı taşı olan aileyi daha güçlü bir 
şekilde gündemimize alıyoruz.

Bu kapsamda, 15 Mayıs Uluslararası Aile Günü’nde 
81 ilde eş zamanlı olarak düzenlenen “Aile Yılı 
Yürüyüşü”, İstanbul’da Valimiz Davut Gül, teşkilat 
mensuplarımız ve kıymetli vatandaşlarımızın 

katılımıyla Gülhane Parkı’nda gerçekleştirildi. Toplumun 
temelini oluşturan aile kurumunun güçlendirilmesine yönelik 
farkındalığın artırılmasını amaçlayan yürüyüşte, birlik ve 
beraberlik mesajı verildi. Etkinliğe yoğun katılım sağlanırken, 
aile değerlerinin yaşatılmasına yönelik kararlılık bir kez daha 

vurgulandı. Kadın Kolları teşkilatları olarak, aile kurumunun 
güçlenmesine katkı sunan her çalışmada aktif rol almaya ve 
bu yolda gayretle yürümeye devam edeceğiz.

AK Parti İstanbul İl Kadın Kolları Başkanımız, 
Haseki Kadın Vakfı tarafından düzenlenen 
“Hayır Çarşısı”nı ziyaret ederek gönülden 
emek veren kadınlarla bir araya geldi.

Tezgâhlarda yalnızca el emeği ürünler değil; 
sabır, gayret ve iyilik vardı. Her ayrıntıda 
emeğin kıymeti, her köşede ise paylaşmanın 
güzelliği hissedildi. Kadınların üretkenliğini ve 

dayanışma ruhunu ortaya koyan bu anlamlı organizasyon, 
ziyaretçilerden büyük takdir topladı. İl Kadın Kolları 
Başkanımız, etkinlikte emeği geçen herkese gönülden 
teşekkür ederek, kadınların sosyal dayanışma alanındaki 
katkılarını takdirle karşıladıklarını ifade etti.

İL KADIN KOLLARI BAŞKANIMIZDAN 
HASEKİ KADIN VAKFI’NA DESTEK ZİYARETİ

“AİLE YILI”NDA GÜLHANE’DE  
GÜÇLÜ BİR ADIM
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Girişimcilik ruhuyla 
hayallerini gerçeğe 
dönüştüren, emeğiyle 
üretim yapan kadınlarımızla 

bir araya gelen İl Kadın Kolları 
Başkanımız, bu anlamlı başarı 
öyküsünden duyduğu memnuniyeti 
dile getirdi. Kadınların üretimdeki 
gücüne ve istihdama olan katkılarına 
dikkat çeken Başkanımız Demirer, 

“Kadınların elinin değdiği her iş 
güzelleşiyor, bereketleniyor. Bizler de 
her daim destekçileri olmaya devam 
edeceğiz.” ifadelerini kullandı.

İl Kadın Kolları Başkanımız, 
girişimci kadınlara hayırlı kazançlar 
temennisinde bulunarak, kadın 
emeğini destekleyen çalışmaların 
artarak devam edeceğini vurguladı.

TOGEM DER KAHVALTI PROGRAMINA KATILDIK

İL KADIN KOLLARI BAŞKANIMIZDAN  
GİRİŞİMCİ KADINLARA DESTEK ZİYARETİ

AK Parti İstanbul Kadın Kolları olarak, İstanbul 
Valiliği himayelerinde yürütülen İstanbul 
Çocukları Vakfı’nın “Öğrenerek İyileşiyoruz” 
projesine destek amacıyla düzenlenen TOGEM 
DER kahvaltı organizasyonuna katılım sağladık. 

İl Kadın Kolları Başkanımız Saliha Demirer, TOGEM Derneği 
Yönetim Kurulu Başkanı Av. M. Belma Sekmen’in öncülüğünde 
gerçekleşen programda yer aldı.

Programda, sağlık sorunları nedeniyle uzun süre okula 
devam edemeyen veya hastanede tedavi gören öğrencilerin eğitimlerinin 
kesintisiz devam etmesini sağlamak ve moral-motivasyonlarını artırmak 
amacıyla Millî Eğitim Bakanlığı ve Sağlık Bakanlığı iş birliğiyle açılan 
hastane sınıflarının yaygınlaştırılması hedefi hakkında bilgi verildi.

AK Parti İstanbul İl Kadın 
Kolları Başkanımız Saliha 
Demirer, Eyüpsultan 
teşkilatımızın kıymetli üyeleri 
Reyhan ve Melek hanımın 
çikolata üretimi üzerine 
kurduğu iş yerini ziyaret etti.
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Çekmeköy ve Sultanbeyli ilçe 
kadın kolları yönetim kurulu 
üyelerimiz, Türkiye Büyük Millet 
Meclisi’ni ziyaret ederek grup 
toplantısına katıldı.

Ankara programı kapsamında 
gerçekleştirilen ziyarette teşkilat 
mensuplarımız, Cumhurbaşkanımız 
ve Genel Başkanımız Recep Tayyip 

Erdoğan ile bir araya gelmenin heyecanını yaşadı. 
Grup toplantısı sonrasında, İstanbul Milletvekilimiz 
Ümmü Gülşen Öztürk ve AK Parti Genel Merkez 
Kadın Kolları Başkanımız Tuğba Işık Ercan ile hatıra 
fotoğrafları çektiren heyet, Meclis çalışmalarını 
yerinde gözlemleme imkânı buldu.

İstanbul Milletvekilimiz Ümmü Gülşen Öztürk’ün 
davetiyle TBMM Genel Kurul oturumuna da katılan 
teşkilatlarımız, yasama faaliyetlerine dair bilgi 
edinerek önemli bir tecrübe kazandı.

İŞ GÜVENLİĞİ HAFTASINDA BİLİNÇLENDİRME EĞİTİMİ
İş Güvenliği Haftası kapsamında, AK 
Parti Zeytinburnu İlçe Kadın Kolları 
tarafından teşkilat mensuplarına yönelik 
bilgilendirici bir eğitim programı 
düzenlendi.

İlçe binasında gerçekleştirilen programda, iş 
güvenliğinin önemi ve her alanda alınması 
gereken önlemler detaylı bir şekilde ele alındı. 
Teşkilat mensuplarımızın yoğun katılım sağladığı 

eğitim, verimli ve farkındalık kazandıran bir içerikle 
tamamlandı. AK Kadınlar olarak, hem sahada hem de 
bilgiyle donanarak daha güçlü çalışmalar ortaya koyma 
hedefimizle her geçen gün kendimizi geliştirmeye devam 
ediyoruz.

İLÇE TEŞKİLATLARIMIZDAN  
GAZİ MECLİS’E ZİYARET
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Cumhurbaşkanımız 
Recep Tayyip 
Erdoğan’ın teşrifleriyle 
hizmete açılan 
İstanbul Fizik Tedavi 
ve Rehabilitasyon 
Eğitim ve Araştırma 
Hastanesi’nin açılış 
programına AK 
Kadınlar olarak yoğun 
katılım sağladık.

Olumsuz hava 
şartlarına rağmen 
büyük bir heyecan 
ve kararlılıkla 

programa iştirak eden 
teşkilat mensuplarımız, 
Cumhurbaşkanımızla aynı 
coşkuyu paylaşmanın gururunu 
yaşadı. Kadınlarımızın azmi ve 
fedakârlığı bir kez daha birlik 
ve beraberliğimizin en güçlü 
göstergesi oldu. AK Kadınlar 
olarak, liderimizin yanında, 
milletimiz için atılan her adımda 
yer almaya devam ediyoruz.

AK KADINLAR, CUMHURBAŞKANIMIZLA 
BİRLİKTE AÇILIŞ COŞKUSUNU PAYLAŞTI
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Kadın Kolları teşkilatlarımız, okul aile birlikleriyle gerçekleştirilen 
ziyaretlerin ardından düzenlenen kermes etkinliklerine de destek 
vererek, dayanışma ve yardımlaşma ruhuna katkıda bulundu. 
Eğitim camiasının gönüllü çabalarına destek olmak amacıyla 
gerçekleştirilen bu ziyaretlerde, hem öğrencilerin hem de ailelerin 

mutluluğu gözlerden kaçmadı.

AK Parti İstanbul İl Kadın 
Kolları İnsan Hakları Birimi, 
İl Kadın Kolları İnsan Hakları 
Başkanımız Narin Yaprak 
Aydın başkanlığında, 
ilçe insan hakları birim 
başkanlarının katılımıyla İl 
Başkanlığımızda toplandı.

Toplantıda gündeme dair 
değerlendirmelerde bulunulurken, 
önümüzdeki dönemde yapılacak 
çalışmalarla ilgili ilçe birim başkanları 

bilgilendirildi. İnsan hakları temelinde 
yürütülecek saha faaliyetleri, eğitim çalışmaları 
ve farkındalık projeleri detaylandırıldı.

Ayrıca İl Kadın Kolları İnsan Hakları Birim 

Başkanımız Narin Yaprak Aydın, 81 il teşkilatının 
katılımıyla gerçekleştirilen Eğitim ve İstişare 
Kampı’na katılarak, insan hakları alanındaki 
birim faaliyetlerine ilişkin görüş alışverişinde 
bulundu.

İnsan odaklı siyaseti Türk siyasetine 
kazandıran AK Parti teşkilatları olarak, insan 
hakları alanındaki çalışmalarımızı kararlılıkla 
sürdüreceğiz.

HAYIR KERMESLERİNE DESTEK VERDİK

İL KADIN KOLLARI İNSAN HAKLARI 
BİRİM TOPLANTISI GERÇEKLEŞTİRİLDİ

AK Parti İstanbul İl Kadın Kolları 
olarak, ilçelerimizde okul aile 
birlikleri tarafından düzenlenen 
hayır kermeslerine katılım sağladık.
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AK Parti İstanbul İl Kadın Kolları olarak 
her yıl geleneksel hale getirdiğimiz çeyiz 
desteği programımız kapsamında, bu ay 
Sultanbeyli ve Beylikdüzü ilçelerimizdeki 
genç kızlarımızın mutluluğuna ortak olduk.

AK Parti İstanbul Kadın 
Kolları olarak, ilçelerimizde 
sivil toplum kuruluşlarının 
kadın temsilcileriyle 
buluşmalarımız ve kadın 
esnaflarımıza yönelik 
ziyaretlerimiz aralıksız 
devam ediyor.

Kadın emeğini görünür kılmak ve 
desteklemek amacıyla, halk eğitim 
merkezlerinde düzenlenen kadın 
emeği sergilerinin açılışlarına 
teşkilat mensuplarımızla birlikte 

katılım sağlıyoruz. El emeğiyle üretime katkı 
sunan kadınlarımızın yanında yer alarak, 
çalışmalarına güç vermeyi sürdürüyoruz. 

Ayrıca, ilçelerimizdeki kadın esnaflarımızı 
ziyaret ederek ekonomik gelişmeleri, 
kadın girişimciliğini ve yerel kalkınmadaki 
katkılarını birlikte değerlendiriyoruz. Sahadan 
aldığımız geri bildirimlerle kadın odaklı 
sosyal ve ekonomik politikaların daha etkin 
yürütülmesine katkı sunmayı hedefliyoruz. 
AK Kadınlar olarak, üreten, yöneten ve 
topluma değer katan tüm kadınların her 
daim yanında olmaya devam edeceğiz.

YENİ EVLENECEK GENÇ KIZLARIMIZA ÇEYİZ DESTEĞİ

KADIN KOLLARIMIZDAN STK  
VE KADIN ESNAF ZİYARETLERİ

İL KADIN KOLLARI İNSAN HAKLARI 
BİRİM TOPLANTISI GERÇEKLEŞTİRİLDİ

İlçe teşkilatlarımızda özenle hazırlanan ve süslenen 
hediyeler, yeni bir yuva kurmaya hazırlanan genç 
kızlarımızın çeyizlerine katkı sağlamak amacıyla kendilerine 
teslim edildi. Aile kurumunun güçlenmesine yönelik 

desteklerimiz çerçevesinde hayata geçirilen bu anlamlı programla, 
genç çiftlerimizin yeni hayatlarına umutla başlamalarına destek 
oluyoruz. 2025 yılının “Aile Yılı” ilan edilmesiyle birlikte, kadın kolları 
teşkilatlarımızın bu alandaki çalışmaları artarak devam edecek.
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Eczacılar Günü 
dolayısıyla AK Parti 
İstanbul Kadın Kolları 
olarak, ilçelerimizde 
eş zamanlı ziyaretlerle 
sağlık sistemimizin 
önemli bir parçası olan 
eczacılarımızla bir 
araya geldik.

Her ilçe özelinde 
gerçekleştirilen 
programlarda, kadın 
eczacılarımız iş yerlerinde 

ziyaret edilerek günleri kutlandı. 
Samimi bir atmosferde gerçekleşen 
buluşmalarda sağlık politikalarına 
dair görüş ve öneriler de dinlendi. 
Eczacılarımızın toplum sağlığına 
sunduğu katkının bilinciyle, onların 
emeklerine olan vefamızı ifade 
ettiğimiz bu özel günde, AK 
Kadınlar olarak her zaman sağlık 
çalışanlarımızın yanında olduğumuzu 
bir kez daha vurguladık.

AK KADINLARDAN ECZACILAR 
GÜNÜ’NDE ANLAMLI ZİYARET
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Engelliler Haftası 
kapsamında AK Parti 
İstanbul Kadın Kolları 
olarak, ilçelerimizdeki 
özel çocuklarımızı 
ve ailelerini yalnız 
bırakmadık.

Her ilçede yürütülen 
programlar çerçevesinde, 
özel çocuklarımızı ve 
vatandaşlarımızı ziyaret 

ettik. Bazı ilçelerimizde rehabilitasyon 
merkezlerine gidilerek, hem merkez 
yöneticileriyle hem de eğitim alan 
bireylerle bir araya gelindi. Diğer bazı 
ilçelerimizde ise özel gereksinimli 
vatandaşlarımız evlerinde ziyaret edilerek 
samimi sohbetler gerçekleştirildi.

Ziyaretler sırasında, vatandaşlarımızın 
yaşam alanlarında karşılaştıkları sorunlar 
ve çözüm önerileri değerlendirildi. Aynı 
zamanda devletimizin engelli bireylere 
yönelik sunduğu destekler hakkında 
bilgilendirme yapıldı.

ENGELLİLER HAFTASINDA 
GÖNÜL KÖPRÜLERİ KURDUK
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AK KADINLARDAN 
HEMŞİRELER 
HAFTASI’NDA  
ANLAMLI ZİYARET

AK Parti İstanbul Kadın Kolları olarak, 
Hemşireler Haftası kapsamında 
ilçelerimizdeki sağlık kuruluşlarında görev 
yapan hemşirelerimizi ziyaret ettik.
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Sağlık 
sistemimizin 
vazgeçilmez 
neferleri olan 

hemşirelerimize özverili 
çalışmaları için teşekkür 
ederek, bu anlamlı 
haftalarını kutladık. 
Ziyaretler sırasında 
hemşirelerimizin talep 
ve önerilerini dinleyip 
sağlık alanındaki güncel 
gelişmeler üzerine 
samimi sohbetler 
gerçekleştirdik.

AK Kadınlar olarak, 
toplum sağlığına 
emek veren tüm sağlık 
çalışanlarımızın her 
zaman yanındayız.




